
 

 
Detta protokoll är elektroniskt signerat och Utdragsbestyrkande 
Juridiskt bindande 

Kommunstyrelsen sammanträdesprotokoll 2025-02-11 
 
Plats och tid Kommunhuset, sessionssalen, tisdag 2025-02-11, klockan 08:30 – 14.20 
 Kommunstyrelsen håller en tyst minut kl 12.00-12.01 för att hedra offren 

i våldsdådet i Örebro. 
 
 
Beslutande Kjell Öjeryd (V), jäv § 23 

Inger Stenlund (V)  
Robin Fransson (V)  
Pia Sjöberg (S) 
Matz Jonsson (S) tjänstgör till klockan 10.00 
Alma Johansson (V) 
Magnus Norlund (M) 
Kristina Axelsson (C) 

 
Tjänstgörande ersättare Jan Lövgren (S) tjänstgör för Katarina Lövgren (S) 

Carina Selbrand (C) tjänstgör för Matz Jonsson (S) från klockan 10.00 
 
 
Övriga deltagare Jan Ask, ställföreträdande kommunchef 
 Sara Grundström, kommunsekreterare 
 Utredare från Afry, § 4 
 Elin Bergarp, teknisk chef, § 4 
 Johan Viklund, GVA-chef, § 4 
 Henri Backman, informationssäkerhetssamordnare, § 6 
 Mari-Anne Englund, samordnare småviltsjakten, § 11 
 Robert Mellgren, vikarierande fastighetschef, § 14 
 Linus Lundquist, kostchef, §§ 15 och 28 
 Erika Hjukström, utvecklingschef, § 17 
 Therese Brännlund, samhällsbyggnadschef, § 24 
 Kerstin Rådahl, socialsekreterare, § 27 
 Boris Fjellner, räddningschef, § 21 
  
 
Utses att justera Magnus Norlund (M) 
 
Justeringens tid och plats Protokollet justeras digitalt, information om datum för signering 

återfinns på sista sidan. 
 
Sekreterare Digital signatur Paragrafer 1-28 
  Sara Grundström 
 
Ordförande Digital signatur 
 Pia Sjöberg 
 
Justerande Digital signatur 
  Magnus Norlund (M)   
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__________________________________________________________________________________ 
 
 BEVIS/ANSLAG 
 
 Justeringen har tillkännagivits genom anslag 
 
Organ Kommunstyrelsen 
 
Sammanträdesdatum 2025-02-11  Paragraf 1-28 
 
Datum för anslagets uppsättande 2025-02-11 Anslaget tas ner efter 2025-03-04 
 
Förvaringsplats för protokollet Kommunhuset, kanslienheten 
 
Anslagsansvarig Sara Grundström 
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  SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
  Datum  
 
Kommunstyrelsen 2025-02-11   

 
Detta protokoll är elektroniskt justerat och  Utdragsbestyrkande 
juridiskt bindande 

§ 1 
 
Fastställande av ärendelistan 
 
Kommunstyrelsen beslutar 
Ärende 24, Svar på medborgarförslag - Starta upp förstudie om omvandling av 
Vindelfjällens naturreservat till nationalpark (2024/34) stryks från ärendelistan. 
Ärende 32, Kostpolicy för Sorsele kommun (2025/26) läggs till ärendelistan som 
därefter fastställs enligt följande; 
1 Mötets öppnande  
2 Upprop  
3 Val av justerare  
4 Fastställande av ärendelistan  
5 Gruppmöten  
6 Meddelanden  
7 Anmälan av delegeringsbeslut  
8 Information - Behovet av insatser i våra VA-system  
9 Information ordförande och kommunchef  
10 Information från informationssäkerhetssamsordnare  
11 Fondemission och ägardirektiv - Inlandsbanan AB 2025/53 
12 Säkerhetspolicy 2019/339 
13 Kontinuitetspolicy 2025/38 
14 Samordning småviltsjakt Vindelfjällen, Sorsele kommun, 

2024/2025 2024/388 
15 Kollektivtrafikplan 2025 2024/406 
16 Revidering av Riktlinjer för arbetsmiljöarbete samt 

Riktlinjer för arbetskläder och skyddsskor 2025/27 
17 Slutredovisning statligt stöd - Ekonomi i balans 2022/63 
18 Slutredovisning investeringsprojekt - Solhem kök 2019/426 
19 Nollbudget måltidsverksamheten 2025/30 
20 Slutredovisning investeringsprojekt - Digitala infartsskyltar 2018/99 
21 Taxa idrottshallen, Baseco Arena 2025/29 
22 Bygdemedel 2024 - disponering nr 2 2023/437 
23 Bygdemedel 2025 - Disponering nr 1 2024/569 
24 Svar på medborgarförslag - Starta upp förstudie om 

omvandling av Vindelfjällens naturreservat till nationalpark 2024/34 
25 Slutredovisning investeringsprojekt - Inköp av begagnad 

ledningsbil 2022/283 
26 Trafiksäkerhetsutredning för Sorsele tätort 2023/15 
27 Försäljning av del av fastigheten Norrsele 1:53 2018/20 
28 Detaljplan för delar av Ammarnäs 1:1 och Ammarnäs 1:2 2021/619 
29 Redovisning - skolfrånvaro läsår 2024/2025 2024/493 
30 Redovisning - anmälan om kränkande behandling 2024/2025 2024/492 
31 Faderskapsutredning 
32 Kostpolicy för Sorsele kommun 2025/26 
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  SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
  Datum  
 
Kommunstyrelsen 2025-02-11   

 
Detta protokoll är elektroniskt justerat och  Utdragsbestyrkande 
juridiskt bindande 

§ 2  
 
Meddelanden 
 
Kommunstyrelsen beslutar 
Lägger meddelandena till handlingarna. 
 
Redovisning av meddelanden 
 Småkom 2025, handlingsid 2024.8149 
 Protokoll styrgruppsmöte Julla Májja 2024-11-20 
 Länsstyrelsen Västerbotten - Beslut om tillstånd att ändra Ammarnäs 

kyrkogård, handlingsid 2024.8160 
 Polisen - Publik lokal lägesbild 2024 Lokalpolisområde Södra Lappland, 

handlingsid 2024.8281 
 Utvecklingschef - Slutrapport projekt Utveckling av medskapandeprocesser 

för hållbar service i Sorsele kommun, dnr 2022/210. 
 Kammarkollegiet - Beslut godkänna slutredovisning för kommunal 

ekonomi i balans Sorsele kommun. Slutlig utbetalning med 562 067 kronor 
kommer att ske till Sorsele kommun, dnr 2022/63. 

 Samverkansavtal – Avfallssamverkan Norr, dnr 2025/14. 
 Leader Lappland - Lägesrapport 5 - dec 2024, dnr 2024/700. 
 Ammarnäs Fritidscenter AB - Klagomål Ivars väg Ammarnäs, dnr 2025/33. 
 GVA-chefen - Svar angående väghållningsansvar Ivars väg, dnr 2025/33. 
 Samhällsbyggnadsnämnden - Uppföljning Internkontrollplan 2024 för 

samhällsbyggnadsnämnden, godkänd 2025-01-21 § 5. Handlingsid 
2025.469. 

 Överförmyndarnämnden i södra Lappland – Verksamhetsberättelse 2024, 
dnr 2023/95. 

 Protokoll referensgruppsmöte Julla Májja 2024-08-27, dnr 2023/423. 
 Protokoll 2024-12-11 styrgruppsmöte Julla Májja, dnr 2023/423. 
 Gemensam viljeinriktning Malå Norsjö och Sorsele - Civilförsvar och 

informationssäkerhet, dnr 2025/60. 
 Samhällsbyggnadsnämnden - Beviljat bygglov för fasadskylt Läraren 6, 

Baseco Arena, dnr 2024/149. 
 
Redovisning av protokoll från centrala samverkansgruppen 
 2024-11-20 
 
Redovisning av protokoll från utskott, råd och samhällsbyggnadsnämnden 
 Social- och utbildningsutskottets protokoll 2025-01-27 
 Allmänna utskottets protokoll 2025-01-28 
 Folkhälsorådets protokoll 
 Kommunala pensionärs- och funktionshinderrådets protokoll 
 Samhällsbyggnadsnämndens protokoll 2025-01-21 
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Redovisning av protokoll från kommunens bolag och stiftelse 
 SorseleBo AB, styrelseprotokoll 2024-12-11 
 Sorsele Värmeverk AB, styrelseprotokoll 2025-01-24 
 Thea Hällebergs stiftelse, styrelseprotokoll 2025-01-10 
 
Redovisning av protokoll från gemensamma nämnder och förbund 
 Överförmyndarnämnden i södra Lappland, styrelseprotokoll 2024-11-21, 

2024-12-18, 2025-01-22 
 Trepartens renhållningsnämnd, styrelseprotokoll  
 Samordningsförbund Södra Lappland, styrelseprotokoll 2024-11-29 
 
Redovisning av protokoll från Region Västerbotten 
 Primärkommunala delegationen 2024-11-21 
 Delegationen för social välfärd och hälsa 2024-09-05, 2024-11-28 
 Länssamverkansgruppen 2024-09-20, 2024-11-15 
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§ 3  
 
Anmälan av delegeringsbeslut 
 
Kommunstyrelsen beslutar 
Redovisningen noteras. 
 
Ärendebeskrivning 
Enligt fastställd delegeringsordning ska delegeringsbeslut redovisas till 
kommunstyrelsen vid påföljande sammanträde. Redovisningen innebär inte att 
fattade beslut får omprövas eller fastställas. Däremot står det styrelsen fritt att 
återkalla lämnad delegering. Kommunstyrelsen kan också ta över ett ärende 
och fatta beslut, förutsatt att delegaten ännu inte har fattat något beslut. 
 
Följande delegeringsbeslut redovisas (punkterna hänvisar till delegerings-
ordningen); 
 

Id Beskrivning Paragraf 
Datum Avsändare/Mottagare Beslutsfattare 

Ärendenummer Ärendemening Kategori 
  Ansvarig 

2024.8039 Yttrande - Remiss Swedac om kontroll av 
värmeenergimätare och nya föresrkifter om kontroll 
av vattenmätare 

1.1 

2024-11-27 Kommunstyrelsens ordförande Pia Sjöberg 

KKA 2024/634 Remiss av Swedacs föreskrifter - 
värmeenergimätare och vattenmätare 

1.1 

  Johan Viklund 
2025.171 Remissvar till promemorian En modern krisreglering 

för verksamheter på skolområdet. U2024/0220. 
1.1 

2025-01-13 Kommunstyrelsens ordförande Pia Sjöberg 

KKA 2024/517 Remiss av promemorian En modern krisreglering för 
verksamheter på skolområdet 

1.1 

  Anneli Andersson 
2025.245 Yttrande - Avgränsningssamråd Vindkraftspark 

Högstberget  
1.1 

2025-01-15 Kommunstyrelsens ordförande Pia Sjöberg 

KKA 2024/482 Samråd 
myndighetssamråd ang Högstberget Vindkraftspark 
(Fjällsjönäs och Berglunda)  

1.1 

  Pia Sjöberg 
2025.650 Beslut - Begäran om allmän handling 1.4 

7

Ad
do

 S
ig

n 
ID

-n
um

m
er

: 9
8a

4d
61

6-
cb

3c
-4

6d
f-8

ef
c-

c3
85

5f
12

33
45



  SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
  Datum  
 
Kommunstyrelsen 2025-02-11   

 
Detta protokoll är elektroniskt justerat och  Utdragsbestyrkande 
juridiskt bindande 

2025-01-31 Kanslichef Sara Grundström 

KKA 2025/58 Begäran om allmänna handlingar - Prövning av 
utlämnande 

1.4 

  Sara Grundström 
2024.7848 Beslut om sekretess vid utlämnande av allmänna 

handlingar - Upphandling av mattransporter UH-
2024-24 

1.4 

2024-11-21 Kanslichef Sara Grundström 

KKA 2024/643 Sekretessprövning vid begäran om utlämande av 
allmänna handlingar - Upphandling av 
Mattransporter UH-2024-24 

1.4 

  Sara Grundström 
2024.7860 Beslut om utlämnande av allmänna handlingar - 

upphandling underhåll drift och konsulttjänster för 
Sorsele kommuns webbar  UH-2024-9  

1.4 

2024-11-21 Kanslichef Sara Grundström 

KKA 2024/644 Begäran om utlämnande av allmänna handlingar - 
Upphandling av underhåll, drift och konsulttjänster 
för Sorsele kommuns webbar (UH-2024-9) 

1.4 

  Sara Grundström 
2024.7871 Beslut om sekretess vid utlämnande av allmänna 

handlingar - Upphandling av grönyteskötsel UH-
2020-34. 

1.4 

2024-11-21 Kanslichef Sara Grundström 

KKA 2024/645 Sekretessprövning vid begäran om allmänna 
handlingar - Upphandling av Grönyteskötsel UH-
2020-34 

1.4 

  Sara Grundström 
2024.8358 Beslut gällande sekretessprövning vid utlämnande 

av allmänna handlingar 
1.4 

2024-12-10 Kanslichef Sara Grundström 

KKA 2024/681 Sekretessprövning vid begäran om utlämnande av 
allmänna handlingar - upphandling Fotografer bilder, 
uppdragsfotografering åt Sorsele kommun  

1.4 

  Sara Grundström 
2024.8635 Beslut sekretessprövning vid utlämnande av allmän 

handling. 
1.4 

2024-12-19 Kanslichef Sara Grundström 

KKA 2024/699 Sekretessprövning vid begäran om utlämnande av 
personakt - socialtjänsten 

1.4 

  Sara Grundström 
2024.7795 Yttrande avseende företagsstöd  10.3 

2024-11-20 Kommunstyrelsens ordförande Pia Sjöberg 
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KKA 2024/638 Ansökan om företagsstöd - Richard Carlberg Bygg 
AB (RC Bygg) 

10.3 

  Erika Hjukström 
2025.643 Beslut KSAU 2025-01-28 § 14 - beviljar ansökan, se 

beslut 
Stadigvarande serveringstillstånd NaturResort 
Homeyer AB, restaurang Homeyer Änglagård 

11.1 

2025-01-31 Allmänna utskottet Allmänna utskottet 

KKA 2024/525 Ansökan om stadigvarande serveringstillstånd 
alkoholdrycker (ärende nr. 1619) 

11.1 

  Melker Holmberg 
2024.8262 Beslut bevilja OhLarrys tillfälligt serveringstillstånd - 

Kulturhuset, julfest 
11.2 

2024-12-05 Kommunstyrelsens ordförande Pia Sjöberg 

KKA 2024/649 Ansökan om tillfälligt serveringstillstånd 11.2 

  Therese Brännlund 
2025.781 Beslut - utser Matilda Vestman till biträdande 

signalskyddschef från och med 31 januari 2025 
13.3 

2025-02-05 Tillförordnad kommunchef Jan Ask 

KKA 2025/68 Utseende av biträdande signalskyddschef 13.3 

  Jan Ask 
2024.8205 Anställningsavtal - Resurs, Regnbågen Sorsele, 23 

%, 2024-12-01--2025-06-30 
2.5 

2024-12-01  Laila Vesterberg 

        2.5 

  Laila Vesterberg 
2025.111 Anställningsavtal - Undersköterska Norrskenet 

vikariat 65 %, 2024-12-01--2025-10-31 
2.5 

2024-12-16  Sara Johansson 

        2.5 

  Sara Johansson 
2024.8542 Anställningsavtal - Resursperson Piraten 50 % 

visstid, 2025-01-01--2025-12-31 
2.5 

2024-10-21  Sara Johansson 

        2.5 

  Sara Johansson 
2024.8335 Anställningsavtal - Vårdbiträde visstid 100 %, 2024-

09-30--2025-09-29 
2.5 

2024-09-30  Fanny Johansson 

        2.5 
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  Fanny Johansson 
2024.7807 Anställningsavtal - IT-tekniker 100 %, 2024-11-01—

tills vidare 
2.7 

2024-10-30  Henrik Johansson 

        2.7 

  Henrik Johansson 
2024.8539 Anställningsavtal - Socialpedagog 100 %, 2025-01-

01 – tills vidare 
2.7 

2024-12-12  Anneli Andersson 

        2.7 

  Anneli Andersson 
2024.8540 Anställningsavtal - Skolsköterska 100 %, 2025-01-

07 – tills vidare 
2.7 

2024-10-25  Anneli Andersson 

        2.7 

  Anneli Andersson 
2024.8533 Anställningsavtal - Vårdbiträde 100%, 2024-12-02-

tills vidare 
2.7 

2024-12-02  Sara Johansson 

        2.7 

  Sara Johansson 
2025.113 Anställningsavtal - Förskollärare Blåhakens förskola 

100 %, 2025-01-01—tills vidare 
2.7 

2024-11-18  Anneli Andersson 

        2.7 

  Anneli Andersson 
2025.112 Anställningsavtal - Miljö- och hälsovårdsinspektör 

100 %, 2025-01-01—tills vidare. 
2.7 

2024-12-20  Therese Brännlund 

        2.7 

  Therese Brännlund 
2025.715 Su 250127   9 - enl delegeringspunkt 21 8 - Beslut 

om förlängning av utredningstid i ärenden som berör 
barn  

21.8 

2025-02-03 Social- och utbildningsutskottet Social- och utbildnings 
utskottet 

        21.8 

  Bodil Granström 
2024.8258 Beslut om beslutsattestant och ersättare för 

kommunstyrelsen allmänna verksamheter, 
kommunfullmäktige/revision 

3.1 
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2024-11-15 Stödverksamheten/ekonomi Jan Ask 

KKA 2024/20 Utseende av beslutsattestanter och ersättare (attest) 
2024 

3.1 

  Camilla Dalesten 
2024.8259 Beslut om beslutattestant och ersättare för 

kommunstyrelsen 
3.1 

2024-11-15 Stödverksamheten/ekonomi Jan Ask 

KKA 2024/20 Utseende av beslutsattestanter och ersättare (attest) 
2024 

3.1 

  Camilla Dalesten 
2025.447 Beslut om beslutsattestant och ersättare för 

verksamhet Åbacken och Älvglimten 
3.1 

2025-01-13 St kommunchef Jan Ask 

KKA 2025/42 Utseende av beslutsattestande och ersättare för 
2025 

3.1 

  Jan Ask 
2025.141 Förändringar avtal 360 4 24  - Sorsele kommun - 

Busspoolen AB -objekt 18004 - HT 2024 pga utökad 
tidtabell fredagar 

4.2 

2025-01-10 Kollektivtrafikansvarig Sara Grundström 

KKA 2023/259 Kollektivtrafik 2024 4.2 

  Sara Grundström 
2025.142 Förändringar avtal 361 3 24 - Sorsele kommun - 

Busspoolen AB -objekt 18005 HT 2024 pga ändrad 
tidtabell på fredagar 

4.2 

2025-01-10 Kollektivtrafikansvarig Sara Grundström 

KKA 2023/259 Kollektivtrafik 2024 4.2 

  Sara Grundström 
2024.8347 Yttrande på ärende som sakägare - Svergoträsk 

1:24 
8.1 

2024-11-18 Teknisk chef Elin Bergarp 

KKA 2024/620 Remiss till sakägare - Ansökan om bygglov 
Svergoträsk 1:24 

8.1 

  Elin Bergarp 
2024.7798 Yttrande på ärende som sakägare - Svergoträsk 

1:37 
8.1 

2024-11-15 Teknisk chef Elin Bergarp 

KKA 2024/624 Remiss till sakägare - Ansökan om bygglov för 
Svergoträsk 1:37, Nätstation 

8.1 

  Elin Bergarp 
2024.7799 Yttrande på ärende som sakägare - Eken 1 8.1 
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2024-11-15 Teknisk chef Elin Bergarp 

KKA 2024/613 Remiss till sakägare - Ansökan om bygglov Eken 1, 
nätstation 

8.1 

  Elin Bergarp 
2024.7805 Yttrande på ärende som sakägare - Norrsele 1:53 8.1 

2024-11-15 Teknisk chef Elin Bergarp 

KKA 2024/611 Remiss till sakägare - Ansökan om bygglov Norrsele 
1:53 Nätstation 

8.1 

  Elin Bergarp 
2024.8333 Läsårsplan 2025/2026 Sorsele 9.2 

2024-12-09 Skolchef Anneli Andersson 

KKA 2024/679 Läsårstider 2025/2026 9.2 

  Anneli Andersson 
 
Följande delegeringsärende (punkt hänvisas till delegeringsordningen)  
redovisas för individ- och familjeomsorg perioden 2024-11-02—2025-01-20, i  
särskild pärm på kommunkansliet;  
- Unga och vuxna – ekonomiskt bistånd med mera  
- Barn och vuxna – bistånd till vård och placering med mera  
- Barn och vuxna – ersättning från enskild med mera  
- Barn och vuxna – beslut om utredning.  
- Vård enligt LVU.  
- Vård av missbrukare enligt LVM.  
- Föräldrabalken.  
Följande delegeringsärenden (punkt hänvisas till delegeringsordningen)  
redovisas för äldreomsorg perioden 2024-11-01—2024-12-31, i särskild pärm  
på kommunkansliet:  
- Omsorg om äldre- och funktionshindrade.  
- Stöd och service till vissa funktionshindrade, LSS.  
- Lag (1997:736) om färdtjänst och lag (1997:735) om riksfärdtjänst 
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§ 4  
 
Information - Behovet av insatser i våra vatten och avlopp 
(VA)-system 
 
Kommunstyrelsen beslutar 
Informationen noteras. 
 
Ärendebeskrivning 
Teknisk chef Elin Bergarp och konsult från Afry informerar om Sorsele 
kommuns VA-system. 
De har under hösten kartlagt och tagit fram en underhållsplan för Sorsele 
kommuns VA-system. För att klara av drift, underhåll och förnyelse krävs rätt 
kompetens, genomarbetade rutiner, kunskap om VA-anläggning, anpassad 
organisation, planering på kort och lång sikt samt ständigt aktuell VA-taxa. 
 
Sorsele jobbar just nu reaktivt med att laga de fel som uppstår och ingenting 
med planerat underhåll. Den framtagna planen ska nu möjliggöra detta. VA-
taxan ska täcka kostnader för drift, underhåll och administration för att 
upprätthålla anläggningarnas funktion. Självkostnadsprincipen, kostnaden för 
att driva VA-verksamheten betalas av de som nyttjar den VA-organisation får 
inte gå med vinst.  
 
Sorsele har i jämförelse med Sveriges minsta kommuner lägst kostnad för VA-
systemet. För att ansluta sig till det kommunala anläggningsnätet så har 
Sorsele extremt låga avgifter, 56 150 kronor jämfört med rikssnittet som ligger 
på 186 343 kronor för enskilt bostadshus. 
 
Organisationen i Sorsele innebär delade roller inom bland annat gata/park och 
renhållning. 
 
VA-taxan är anpassad för akuta åtgärder, inte anpassad efter nuvarande krav. 
Låga anläggningsavgifter överför kostnader till kollektivet. Lokala 
entreprenörer saknar VA-kompetens t ex fel vid nya ledningsdragningar. Ej 
jobbat kontinuerligt med underhåll. Trenden har varit att slimma VA-
organisationen. Stora pensionsavgångar senaste åren. Svårt att rekrytera. 
Andra uppgifter än uteslutande VA. 
 
Underhållsplan: 
Inventering gav vattenverk, reningsverk, pumpstationer, reservoarer. 
Uppskattat ledningsnätets skick och förnyelsebehov. Övergripande 
underhållsplan fram till 2051. 
 
Åtgärder och prioriteringar: 
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Anläggningarnas funktion och arbetsmiljö. Vattenverk och reservoarer ska 
producera och lagra ett tjänligt dricksvatten. Reningsverk och pumpstationer 
ska hantera spillvatten på ett sätt som inte påverkar människors hälsa eller 
miljön negativt. Arbetsmiljön i anläggningarna ska vara säker. Identifierat 
åtgärder som säkrar och förbättrar drift av anläggningarna, förbättrar 
arbetsmiljö och anläggningarnas skick, relevanta skalskydd och att gällande 
lagstiftning följs. 
 
I utredningen har allvarlighetsgraden av åtgärderna klassats där 5 poäng 
innebär omedelbar prioritering. Hela listan presenteras för ledamöterna. Totalt 
bedöms behov av 250 åtgärder fram till år 2051 där kostnader för anläggning 
beräknas till 30 498 000 kronor och kostnaden inklusive ledningsnätet och 
ventiler beräknas till 526 268 000 kronor. Omedelbara åtgärder beräknas till 
10 580 000 kronor. 
 
Beslutsunderlag 
Bildspel och muntlig redovisning av utredare från Afry samt tekniska chef Elin 
Bergarp och GVA-chef Johan Viklund. 
 
Förslag till beslut 
Ordförande – Informationen noteras. 
 
Beslutsgång 
Ordföranden finner att det bara finns ett förslag vilket också blir 
Kommunstyrelsen beslut. 
 
 
Beslutet sänds till: 
Teknisk chef 
GVA-chef 
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§ 5  
 
Information ordförande och kommunchef 
 
Kommunstyrelsen beslutar 
Informationen noteras. 
 
Ordförande informerar bland annat om; 
 Styrgruppen i Youth up north (YUN) har haft en halvdagsutbildning där vi 

gick igenom MUFC:s nya rapport om unga i landsbygder. Träffade 
Ramboll för uppföljning kring effektmätning och mål. Vi utbytte 
erfarenheter och lärdomar. 

 Har varit på företagsbesök tillsammans med utvecklingschefen. Besökte 
NyMi Skog AB ute på deras arena. Spännande möte där de delgav oss hur 
de arbetar och utbildar sig för att möte upp kraven som ställs. 

 Varit på SmåKoms styrelsemöte. Planerar för vårmötet där vi försöker få 
med Carl-Oskar Bolin, minister för civilt försvar. Vi hade även bra 
diskussioner om olika ämnen och förslag till kommande verksamhet under 
året. Det planerades för Riksdagsbesök som kommer att ske 18-19 mars 
och 1-2 april. Verksamhetsledaren och ordförande gör några 
kommunbesök i slutet av februari. Nu har samverkansavtalet mellan 
SmåKom och SKR antagits. 

 Primärkommunala delegationens arbetsutskott har haft sitt första möte för 
året. Där delgavs vi bland annat remissvar om ”Skogsstyrelsens rapport 
2023-6, tillgängliggörande av vissa uppgifter om fjällnära skog” samt 
”Reformering av avfallslagstiftningen för en ökad materialåtervinning och 
för en mer cirkulär ekonomi”. 

 
Kommunchefen informerar bland annat om; 
 Region 10, värdkommun 
 Kommunledningskontor – Kommunledningsgrupp  
 Förskolor, minskad volym, uppsägningar 
 Civil beredskap! 
 Arenan – planering för invigning pågår. Josephine projektleder 
 Avtal HR Arvidsjaur 
 Sammanställning ÅR pågår 
 Planering för budget 2026 - försöker ta med revisionens synpunkter 
 Vilka större projekt orkar vi med? 
 Förslag på prioriterade områden/funktioner: 
 Etablerings- och investeringsfrämjande åtgärder 
 Beredskap t ex arkiv och informationshanteringsplan 
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 Nya socialtjänstlagen 
 Medborgarservice 
 Dimensioner, hur kommer det att se ut framåt med barn och ungdomar 

samt äldre? 
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§ 6  
 
Information från informationssäkerhetssamsordnare 
 
Kommunstyrelsen beslutar 
Informationen noteras. 
 
Ärendebeskrivning 
Informationssäkerhetssamordnare Henri Backman informerar om kommunens 
arbete med informationssäkerhet. 
 
Jobbar med att ta fram riktlinjer för hela organisationen om hur vi ska hantera 
all vår information och att den ska vara skyddad, både den fysiska och den 
digitala. Gör nu en analys för att få en bild av hur vi gör i organisationen och 
kommer utifrån den att jobba stödjande med att få en förbättring.  
 
 
Beslutsunderlag 
Muntlig information från informationssäkerhetssamordnare Henri Backman. 
 
Förslag till beslut 
Ordförande – Informationen noteras. 
 
Beslutsgång 
Ordföranden finner att det bara finns ett förslag vilket också blir 
Kommunstyrelsen beslut. 
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§ 7 Dnr 2025/53-106 
 
Fondemission - Inlandsbanan AB 
 
Kommunstyrelsen beslutar 
Förslår kommunfullmäktige besluta; 
1. Att på IBABs årsstämma rösta för beslut om en riktad fondemission med 

utgivande av 5 228 stycken aktier till en kurs om 1 000 kr per styck, total 
ökning av aktiekapitalet med 5 228 000 kronor. Aktiekapitalet uppgår, efter 
Bolagsverkets registrering av fondemissionen, till 8 022 000 kronor och 
antalet utgivna aktier är 8 022 stycken.  

2. Det belopp som aktiekapitalet ska öka med ska tillföras aktiekapitalet från 
bolagets fria egna kapital.  

3. 18 av bolagets totalt 19 aktieägare ges rätt till de nya aktierna. Varje 
gammal aktie som de 18 aktieägarna äger ger rätt till två nya aktier. 

4. De nya aktierna ges rätt till utdelning från och med det räkenskapsår som 
fondemissionen registreras av Bolagsverket. 

5. Aktiepriset 1 000 kr per aktie motsvarar aktiernas kvotvärde 
6. De nya aktierna omfattas av bolagsordningens hembudsförbehåll.  
7. Rätt att erhålla de nya aktierna har: Antal nya aktier • Arjeplogs kommun 

100 • Bergs kommun 360 • Dorotea kommun 240 • Filipstad kommun 12 • 
Gällivare kommun 600 • Härjedalens kommun 360 • Jokkmokks kommun 
360 • Kristinehamns kommun 8 • Ljusdals kommun 120 • Mora kommun 
600 • Orsa kommun 340 • Sorsele kommun 240 • Storfors kommun 2 • 
Storumans kommun 300 • Strömsunds kommun 360 • Vansbro kommun 6 
• Vilhelmina kommun 380 • Östersunds kommun 840 Obs! Arvidsjaur 
kommun har inte rätt att erhålla nya aktier. 

 
Ärendebeskrivning 
På Inlandsbanan (IBAB) ABs årsstämma 2025 avses att utöver stadgeenliga 
frågor, behandla styrelsens förslag till beslut att genomföra en riktad 
fondemission med utgivande av nya aktier till 18, av bolagets totalt 19, 
aktieägare. För årsstämmans giltiga beslut i enlighet med styrelsens förslag 
krävs att samtliga 19 aktieägare röstar för att genomföra den riktade 
fondemissionen. 
 
Årsstämman föreslås att rösta för en riktad fondemission om 5 228 000 kronor 
och utgivande av totalt 5 228 stycken aktier till de 18 aktieägare som har 
lämnat ovillkorade aktieägartillskott om sammanlagt 28 067 287 kronor. Varje 
gammal aktie som de 18 aktieägarna äger ger rätt till två nya aktier. 
 
Efter Bolagsverkets registrering av fondemissionen kommer bolagets 
aktiekapital att uppgå till 8 022 000 kronor och antalet utgivna aktier kommer 
att uppgå till 8 022 stycken. Idag registrerat aktiekapital 2 794 000 kr + 
fondemission 5 228 000 kr = 8 022 000 kronor. Idag registrerat antal aktier 
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2 794 st + fondemission 5 228 st = 8 022 stycken. 
 
Beslutsunderlag 
Tjänstutlåtande kommunchefen 
Skrivelse inklusive bilaga 1, Inlandsbanan 
Bolagsordning 
Ägardirektiv 
Frågor till delägarna 
 
Förslag till beslut 
Ställföreträdande kommunchef lämnar i tjänstutlåtande förslag till beslut. 
 
Beslutsgång 
Ordföranden finner att det bara finns ett förslag vilket också blir 
Kommunstyrelsen beslut. 
 
 
Beslutet sänds till: 
Kommunfullmäktige 
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§ 8 Dnr 2025/53-106 
 
Ägardirektiv - Inlandsbanan AB 
 
Kommunstyrelsen beslutar 
1) Sorsele kommuns syn på Inlandsbanan 
För att ”modernisera” ägardirektiv och bolagsordning, och i förlängningen 
kanske också aktieägaravtalet, är det viktigt att delägarna har en någorlunda 
samstämmig syn på bolagets roll i infrastruktursystemet och dess betydelse för 
inlandet och oss ägarkommuner. Ändamålet med bolaget specificeras i 
bolagsordningens § 3 och uppdraget beskrivs i ägardirektivets punkt 1 
”Allmänt”. 
 Frågor: Stämmer dessa beskrivningar överens med er syn på bolagets roll 

nu och framåt? Om inte, vilka ändringar och/eller tillägg skulle ni vilja se 
vad gäller beskrivningen av bolagets ändamål och uppdrag för att bättre 
spegla er kommuns syn på bolaget och dess verksamheten idag? 

 Svar Ja 
 
2) Specifikt gällande ägarstyrning  
I SKRs ”Principer för styrning, Kommun- och regionägda bolag”, 2020, står 
följande att läsa om ägarstyrning i kommun- och regionägda bolag: ”Styrelsen 
ska enligt 6 kap. 9 § kommunallagen utöva en förstärkt uppsiktsplikt över 
kommun- och regionägda bolag. Uppsiktplikten är utökad i förhållande till 
styrelsens allmänna uppsiktsplikt över all kommunal verksamhet enligt 6 kap. 
1 § kommunallagen. Styrelsen ska sammanfatta sina iakttagelser i en 
redogörelse till fullmäktige. … …I bolag som delägs mellan flera kommuner 
och/eller regioner bör principerna kunna tillämpas fullt ut. Då behöver ägarna 
komma överens om sådant som hur styrelsen och lekmannarevisorerna ska 
utses och hur de krav på uppsikt som krävs enligt 6 kap. kommunallagen ska 
tillgodoses.” Nuvarande ägardirektiv ger dåliga förutsättningar för 
ägarkommunerna att utöva denna uppsiktsplikt på ett konsekvent sätt. Men det 
finns alltså en möjlighet att i bolagsordning/ägardirektiv komma överens om 
hur uppsiktsplikten för samtliga delägare ska kunna underlättas. I en del 
samägda kommunala bolag uppdrar man i ägardirektiv och/eller bolagsordning 
till en av delägarkommunerna att upprätta en sk bolagsstyrningsrapport, som 
sedan tillställs övriga delägare som underlag för utövande av uppsiktsplikten. 
Det fråntar ju inte resp ägarkommuns KS ansvaret att utöva sin uppsiktsplikt 
enligt KL 6 kap. 9 § och vid behov inhämta kompletterande uppgifter, men det 
minskar behovet av att alla delägare behöver fördjupa sig i bolagets 
verksamhet på detaljnivå. 
 Fråga: Skulle det förstärka och effektivisera er kommuns möjligheter att 

utöva kommunstyrelsens uppsiktsplikt om man i 
ägardirektiv/bolagsordning uppdrar till en av delägarkommunerna att 
upprätta en sk bolagsstyrningsrapport för Inlandsbanan AB och dess 
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dotterbolag? 
 Svar Ja 
 
3) Övriga synpunkter/förslag  
Juridiskt kunniga kommer att se över behovet av rent formella förändringar, 
men utöver ovan nämnda frågeställningar finns det säkert en del andra 
skrivningar i ägardirektivet och bolagsordningen som kan behöva uppdateras 
och vi är tacksamma för att få in synpunkter och förslag på detta. 
 Fråga: Vilka övriga förändringar av ägardirektiv och bolagsordning ser ni 

som nödvändiga eller önskvärda? 
 Svar: Sorsele kommun ser inga ytterligare behov av att justera 

ägardirektiven. Sorsele kommun har tillit till Inlandsbanans 
beredningsgrupp för ägarfrågor 

 
Ärendebeskrivning 
Nu gällande ägardirektiv och bolagsordning för Inlandsbanan AB fastställdes 
på årsstämman 2020. Sedan dess har mycket hänt både i Sverige och i vår 
omvärld som på olika sätt påverkar inlandsbanan AB och dess dotterbolag. Det 
finns därför all anledning att se över både ägardirektiv och bolagsordning så att 
dessa dels harmonierar med varandra och eventuellt ny lagstiftning, dels 
stämmer överens med hur delägarna ser på bolagets roll och möjligheter med 
de förutsättningar som vi ser idag. Bolagsstämman har utsett en 
beredningsgrupp för ägarfrågor att fungera som ”bollplank” till styrelsen inför 
ägarsamråd, samt att ta fram specifika frågeställningar och samla in 
synpunkter och förslag på ägardirektiv och bolagsordning inför en revidering, 
med målet att lägga ett förslag till reviderat ägardirektiv och bolagsordning för 
delägarna att ta ställning till inför bolagsstämman 2025. 
 
Beslutsunderlag 
Kommunchefens tjänsteutlåtande 
Skrivelse inklusive bilaga 1 från Inlandsbanan 
Bolagsordning 
Ägardirektiv 
Frågor till delägarna 
 
Förslag till beslut 
Ställföreträdande kommunchef lämnar i tjänstutlåtande förslag till beslut. 
 
Beslutsgång 
Ordföranden finner att det bara finns ett förslag vilket också blir 
Kommunstyrelsen beslut. 
 
 
Beslutet sänds till: 
Kommunfullmäktige 
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§ 9 Dnr 2019/339-003 
 
Säkerhetspolicy 
 
Kommunstyrelsen beslutar 
Föreslår kommunfullmäktige besluta; 
Att anta föreslagen säkerhetspolicy. 
 
Ärendebeskrivning 
Sorsele kommuns nu gällande säkerhetspolicy har inte reviderats sedan 2003 
och är baserad på då gällande lagstiftning, risker, organisation och begrepp. Ett 
nytt policydokument kan omhänderta både en uppdaterad lagstiftning och de 
utmaningar verksamhetsutövare idag ställs inför, som till exempel 
våldsbejakande extremism och det spända säkerhetsläget i Sverige och världen 
idag. 
 
Viljeinriktningen i policyn överensstämmer i stort med den tidigare, men har 
uppdaterats i format och innehåll för att takta med övriga styrdokument och 
kommunens nuvarande organisation. 
 
Definitioner: 
• Med verksamhetsskydd avses skydd av Sorsele kommuns verksamhet mot 

hot och de skyddsåtgärder som behövs för att förebygga och begränsa de 
skador som kan drabba kommunens information, medarbetare eller 
egendom. Således avses med verksamhetsskydd, skydd av kommunens 
verksamhet som inte kräver ett säkerhetsskydd. Medarbetarskydd är en del 
av verksamhetsskyddet och definieras som arbete för att bland annat 
skydda medarbetare och förtroendevalda mot hot, våld, otillbörlig och 
otillåten påverkan, samt olyckor och skador kopplat till tjänsteutövningen. 

• Med säkerhetsskydd avses skydd av verksamhet som har betydelse för 
Sveriges säkerhet, mot antagonistiska hot beträffande bland annat 
spioneri, sabotage och terroristbrott och som består i skyddsåtgärder 
avseende informationssäkerhet, fysisk säkerhet och personalsäkerhet. 
Säkerhetsskyddet ska således skydda den verksamhet hos Sorsele 
kommun som är av betydelse för Sveriges säkerhet. 

 
Beslutsunderlag 
Allmänna utskottet 2025-01-28 § 7 
Beredskapssamordnarens tjänsteutlåtande 
Förslag till Säkerhetspolicy 
Kommunfullmäktige 2003-06-23 § 41 
 
Förslag till beslut 
Allmänna utskottet – Föreslår att kommunfullmäktige besluta att anta 
föreslagen säkerhetspolicy. 
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Beslutsgång 
Ordföranden finner att det bara finns ett förslag vilket också blir 
Kommunstyrelsen beslut. 
 
 
Beslutet sänds till: 
Kommunfullmäktige 
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§ 10 Dnr 2025/38-003 
 
Kontinuitetspolicy 
 
Kommunstyrelsen beslutar 
Föreslå kommunfullmäktige besluta; 
Att anta föreslagen kontinuitetspolicy. 
 
Ärendebeskrivning 
Den 14 december 2022 antog EU-parlamentet CER-direktivet, samtidigt som 
NIS2-direktivet antogs. CER-direktivet föreslås införlivas i svensk lag under 
2025; lagen om motståndskraft hos kritiska verksamhetsutövare. Den nya 
lagen ställer bland annat krav på riskbedömning, åtgärder för motståndskraft 
och incidentrapportering. 
 
Kommunen kommer via denna policy att stärka sin förmåga att motstå och 
kunna fortsätta bedriva verksamhet trots olika samhällsstörningar, genom att 
systematiskt bedriva kontinuitetshantering i samtliga av sina samhällsviktiga 
verksamheter.  
 
Enligt kommunstyrelsens delegeringsordning 15.7 har idag enhetschef och 
verksamhetschef delegation att fastställa kontinuitetsplaner för egen 
verksamhet, men styrdokument saknas på området. 
 
Beslutsunderlag 
Allmänna utskottet 2025-01-28 
Beredskapssamordnarens tjänsteutlåtande 
Förslag till Kontinuitetspolicy 
 
Förslag till beslut 
Allmänna utskottet - Föreslå kommunfullmäktige besluta att anta föreslagen 
kontinuitetspolicy. 
 
Beslutsgång 
Ordföranden finner att det bara finns ett förslag vilket också blir 
Kommunstyrelsen beslut. 
 
 
Beslutet sänds till: 
Kommunfullmäktige 
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§ 11 Dnr 2024/388-434 
 
Samordning småviltsjakt Vindelfjällen, Sorsele kommun, 
2024/2025 
 
Kommunstyrelsen beslutar 
Informationen noteras. 
 
Ärendebeskrivning 
Sorsele kommun har via en överenskommelsemed Länsstyrelsen i 
Västerbottens län enats om lokal samordning av småviltsjakten i Grans och 
Rans samebyar säsongen för säsongen 2024/2025. 
 
Sedan 2006 har en lokal samordning av småviltsjakten i Gran och Ran sameby 
genomfört. Detta skedde först i ett projekt "Ammarnäsprojektet" under fyra 
säsonger. Utvärderingar av projektet visade på flera positiva effekter och inför 
jaktsäsongen 2011/2012 beslöt länsstyrelsen att den lokala samordning som 
Sorsele kommun ansvarat för skulle övergå till rullande verksamhet. 
 
Det är viktigt att en verksamhet som småviltsjaktupplåtelse på statens mark 
ovan odlingsgränsen hanteras rättssäkert och transparent. För att tydliggöra 
hanteringen av småviltsjakten samt ansvarsfördelningen mellan Sorsele 
kommun och länsstyrelsen i förvaltningsmodellen finns den skriftliga 
överenskommelsen. 
 
Säsongen avlöpte i det stora hela smidigt och samarbetet med Länsstyrelsen 
och Grans sameby har fungerat mycket bra och inga störningar har 
inrapporterats. Samarbetet med Ran strulade på grund av att de stängde av 
vägen till Kraipe trots att ett område var öppet för jakt. Länsstyrelsen 
kopplades in och efter samtal från Länsstyrelsen med Rans sameby klargjordes 
att vägen skulle vara öppen och endast stängas vid specifika tillfällen, till 
exempel vid renslakt. Länsstyrelsen kommer även att följa upp ärendet. 
 
I år har kommunen sålt 356 jaktkort mot 415 år 2023, det vill säga 59 jaktkort 
mindre. En av förklarningarna kvar vara att transport med helikopter har blivit 
en hel del dyrare. 
 
Utifrån ekonomiskt utfall från projektet så finns vid utgången av 2024 ett 
underskott om -84 200 kronor. Detta följer med till kommande säsong och 
verksamhetens ekonomi blandas inte in i kommunens övriga verksamheter. 
 
Beslutsunderlag 
Överenskommelse med Länsstyrelsen 
Rapport småviltsjakt 2024 

25

Ad
do

 S
ig

n 
ID

-n
um

m
er

: 9
8a

4d
61

6-
cb

3c
-4

6d
f-8

ef
c-

c3
85

5f
12

33
45



  SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
  Datum  
 
Kommunstyrelsen 2025-02-11   

 
Detta protokoll är elektroniskt justerat och  Utdragsbestyrkande 
juridiskt bindande 

Ekonomiskt resultat 2024 
 
Förslag till beslut 
Ordförande – Informationen noteras. 
 
Beslutsgång 
Ordföranden finner att det bara finns ett förslag vilket också blir 
Kommunstyrelsen beslut. 
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§ 12 Dnr 2024/406-510 
 
Kollektivtrafikplan 2025 
 
Kommunstyrelsen beslutar 
Anta upprättat förslag till kollektivtrafikplan 2025–2027. 
 
Ärendebeskrivning 
Region Västerbotten, kollektivtrafikmyndigheten, begär varje år in 
kollektivtrafikplaner från kommuner och regioner. Planen ska upprättas för en 
period om tre år och behandla all trafik i kommunen som är allmän 
kollektivtrafik och beställs via kollektivtrafikmyndigheten. Planen ska lämnas 
senast i mars månad varje år för att bland annat initiera upphandlingsprocesser, 
ge information om skoltider, tidtabellskiften och budget. 
 
Beslutsunderlag 
Allmänna utskottet 2025-01-28 § 18 
Förslag till kollektivtrafikplan 2025-2027 
 
Förslag till beslut 
Allmänna utskottet - Anta upprättat förslag till kollektivtrafikplan 2025–2027. 
 
Beslutsgång 
Ordföranden finner att det bara finns ett förslag vilket också blir 
Kommunstyrelsen beslut. 
 
 
Beslutet sänds till: 
Regionala kollektivtrafikmyndigheten 
Länstrafiken 
Sorsele Buss & Taxi AB 
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§ 13 Dnr 2025/27-026 
 
Revidering av Riktlinjer för arbetsmiljöarbete samt Riktlinjer 
för arbetskläder och skyddsskor 
 
Kommunstyrelsen beslutar 
Antar reviderade riktlinjer för arbetsmiljöarbete samt riktlinjer för arbetskläder 
och skyddsskor, med aktuella hänvisningar till Arbetsmiljöverkets 
författningssamling som från 1 januari 2025 fått ny regelstruktur. 
 
Ärendebeskrivning 
Den 15 september 2023 beslutade Arbetsmiljöverket att deras författnings-
samling (även kallade föreskrifter eller AFS:ar) samt de tillhörande allmänna 
råden, ska få en ny regelstruktur som träder i kraft den 1 januari 2025. 
Strukturändringen innebär att de tidigare 67 föreskrifterna slås ihop till 15 mer 
omfattande föreskrifter. Se bilaga med regelöversikt från Arbetsmiljöverket. 
 
Syftet med den nya regelstrukturen är att förtydliga. Den ska ge bättre 
överblick, tydliggöra vilka regler som gäller för vem samt att flera föreskrifter 
kan gälla parallellt. I den nya regelstrukturen kommer de allmänna råden i 
direkt anslutning till paragrafen de gäller för. Ålderdomliga ord är utbytta, 
texten är skriven med ett enklare språk, och föreskrifterna digitaliseras. 
 
Reglerna är i stort sett desamma som tidigare, med samma skydd för 
arbetstagare och samma krav för arbetsgivare, förutom ett viktigt undantag. 
Reglerna för byggherrar, projektör och byggarbetsmiljösamordnare har utökats 
och skärpts på grund av nya krav som grundar sig på det stigande antalet 
arbetsplatsolyckor och dödsfall inom byggbranschen. 
 
Eftersom vi hänvisar till vissa av föreskrifterna i Riktlinjer för 
arbetsmiljöarbete (sidorna 4 och 26) samt Riktlinjer för arbetskläder och 
skyddsskor (sidan 6) behöver vi nu revidera dem med hänvisningar till rätt 
plats i den nya strukturen. Övriga riktlinjer under Arbetsmiljöpolicyn gäller 
fortfarande. 
 
Beslutsunderlag 
Allmänna utskottet 2025-01-28 § 5 
HR-handläggarens tjänsteutlåtande 
Reviderade Riktlinjer för arbetsmiljöarbete, förslag 
Reviderade Riktlinjer för arbetskläder och skyddsskor, förslag 
Arbetsmiljöverket AFS Regelöversikt 
 
Förslag till beslut 
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Allmänna utskottet - Anta reviderade Riktlinjer för arbetsmiljöarbete samt 
Riktlinjer för arbetskläder och skyddsskor, med aktuella hänvisningar till 
Arbetsmiljöverkets författningssamling som från 1 januari 2025 fått ny 
regelstruktur. 
 
Beslutsgång 
Ordföranden finner att det bara finns ett förslag vilket också blir 
Kommunstyrelsen beslut. 
 
 
Beslutet sänds till: 
Personalenheten 
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§ 14 Dnr 2022/63-047 
 
Slutredovisning statligt stöd - Ekonomi i balans 
 
Kommunstyrelsen beslutar 
Godkänner slutredovisningen. 
 
Ärendebeskrivning 
Sorsele kommun ansökte våren 2022 om det tillfälliga statsbidraget för 
kommunala åtgärder för en ekonomi i balans. 
 
Delegationen för kommunal ekonomi i balans (Delegationen) beslutade den 25 
augusti 2022 att bevilja Sorsele kommun bidrag för de ansökta åtgärderna: 
 Fastighetsdrift och fastighetsförvaltning 1 062 275 kronor (50 % av ansökt 

belopp) –angiven besparing 500 000 kronor till och med 2024. 
 Omstrukturering av fastigheterna i lokalbank 1 040 000 kronor – angiven 

besparing 960 000 kronor till och med 2024. 
 Totalt beviljades bidrag med 2 102 275 kronor och hälften av bidraget, 

1 051 138 kronor, betalades ut i samband med Delegationens beslut om 
bidrag. 

 
Kommunen lämnade en delredovisning under hösten 2023. Av 
delredovisningen framgick att åtgärden fastighetsdrift och fastighetsförvaltning 
följde tidplan och ekonomisk plan, medan omstrukturering av fastigheter i 
lokalbank inte hade kommit i gång som planerat. 
 
I november 2023 lämnade Sorsele kommun in en ändringsanmälan avseende 
åtgärden omstrukturering av fastigheter i lokalbank. Arbetet med 
genomförandet av åtgärden var försenat och kostnaden för åtgärden skulle 
komma att bli lägre. 
 
Kommunen ville därför justera både kostnad och besparing för åtgärden. 
Delegationen godkände kommunens ändringsanmälan. Sorsele kommun 
lämnade in ytterligare en delredovisning i januari 2024 och visade då båda 
åtgärderna följde tidplan och ekonomisk plan. 
 
En slutredovisning lämnades in till Delegationen den 31 oktober 2024. Av 
slutredovisningen framgick att båda åtgärderna är genomförda, men till en 
lägre kostnad än vad som angivits tidigare. 
 
Delegationen för kommunal ekonomi i balans har godkänt Sorsele kommuns 
slutredovisning med justering av tidigare beviljat belopp till 1 613 205 kronor. 
Resterande del av det beviljade bidraget, 562 067 kronor, betalas ut till 
kommunen. 
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Beslutsunderlag 
Beslut om slutredovisning från Kammarkollegiet 
 
Förslag till beslut 
Ordförande – Informationen noteras. 
 
Beslutsgång 
Ordföranden finner att det bara finns ett förslag vilket också blir 
Kommunstyrelsen beslut. 
 
 
Beslutet sänds till: 
Ekonomienheten 
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§ 15 Dnr 2019/426-293 
 
Slutredovisning investeringsprojekt - Solhem kök 
 
Kommunstyrelsen beslutar 
Föreslår kommunfullmäktige besluta; 
Att godkänna slutredovisningen. 
 
Ärendebeskrivning 
Kommunstyrelsen beslutade 2021 att ge kommunchefen uppdraget att utreda 
storköksfrågan både för ett nytt storkök samt alternativ med utlokalisering för 
entreprenad. Det beviljades 200 000 kronor i investeringsmedel. Efter detta har 
det skett en hel del förändringar i omvärlden som gör att bedömningen att 
lägga ut köksverksamheten på entreprenad inte längre känns aktuell. Detta 
främst utifrån ett beredskapsperspektiv. Nybyggnad av storkök skulle kräva en 
stor investering. 
Nuvarande storköket har moderniserat en hel del av sin utrustning under sista 
halvåret men kommer att behöva göra ytterligare åtgärder efter 
livsmedelsinspektion. Man har också en mycket hög kapacitet att snabbt gå 
upp i antal portionsleveranser om så skulle krävas vid höjd beredskap. Detta 
ses också som ett tungt vägande argument för att bibehålla nuvarande storkök. 
 
Slutredovisning av investeringen: 
Investeringen avser ett nytt kyl- och fryssystem, samt ventilationssystem för 
ugnar på Solhem Centralkök. 
 
Ekonomiskt utfall: 
Beslutad budget 200 000 kronor 
Totalt kostnad 206 523 kronor 
 
Orsak till avvikelse: 
Vid offertförfrågan fick vi ett kostnadsförslag där inte HBV avgiften var 
inkluderad, därav avvikelse. 

 
Beslutsunderlag 
Kommunfullmäktige 2023-06-26 § 78 
Slutredovisning 
 
Förslag till beslut 
Ordförande – Föreslår att kommunfullmäktige godkänner slutredovisningen. 
 
Beslutsgång 
Ordföranden finner att det bara finns ett förslag vilket också blir 
Kommunstyrelsen beslut. 
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Beslutet sänds till: 
Kommunfullmäktige 
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§ 16 Dnr 2025/30-040 
 
Nollbudget måltidsverksamheten 
 
Kommunstyrelsen beslutar 
Att införa nollbudget från och med 2026-01-01 för måltidsverksamheten, som 
tillhör den tekniska verksamheten; en budget i balans utan några erhållna 
subventioner från politiken och där faktiska intäkter respektive kostnader 
framkommer på ett mycket tydligare sätt jämfört med idag. I en nollbudget, 
där målsättningen är att erhålla ett nollresultat, budgeteras lika stora intäkter 
som kostnader. 
 
Ärendebeskrivning 
Idag subventionerar politiken måltidsverksamheten med två miljoner kronor. 
Subventionen gör att kostnaden per portion kan hållas nere från det faktiska 
priset. Vid en nollbudget erhålls en bättre kontroll på de faktiska kostnaderna, 
samt att det blir mer rättvist fördelat mellan verksamheterna. Tack vare 
subventionerna från politiken och den återhållsamma hanteringen avseende 
inköp har Sorsele kommun kunnat hålla nere de faktiska matpriserna. 
 
Beslutsunderlag 
Allmänna utskottet 2025-01-28 § 13 
Teknisk chefs tjänsteutlåtande 
 
Förslag till beslut 
Allmänna utskottet – Lämnar i beslut 2025-01-28 § 13 förslag till beslut. 
 
Beslutsgång 
Ordföranden finner att det bara finns ett förslag vilket också blir 
Kommunstyrelsen beslut. 
 
 
Beslutet sänds till: 
Teknisk chef 
Enhetschef för måltidsverksamheten  
Ekonomienheten 
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§ 17 Dnr 2018/99-510 
 
Slutredovisning investeringsprojekt - Digitala infartsskyltar 
 
Kommunstyrelsen beslutar 
Föreslår kommunfullmäktige besluta; 
Att godkänna slutredovisningen. 
 
Ärendebeskrivning 
Kommunstyrelsen beslutade 2022-02-15 § 26 att uppdrag till 
utvecklingsverksamheten att påbörja tillståndsprocess och inköpsprocess av 
två digitala infartsskyltar till en total budgeterad kostnad på 900 000 kronor. 
Detta belopp har avsatts via bygdeavgiftsmedel. Efter upphandling beräknades 
kostnaden för upprättande av två skyltar till ca 1 120 000 kronor inklusive 
interna kostnader. Skillnaden mellan budgeterad kostnad och faktisk kostnad 
beror på generella kostnadsökningar på material och transporter de senaste 1,5 
åren. 
 
Då det saknades 220 000 kronor för att köpa in två skyltar omfördelade 
kommunfullmäktige 2023-06-26 § 80 investeringsmedel från inköp av GPS till 
inköp av digital informationsskylt. 
 
Slutredovisning: 
Det har varit en viss inkörstid med tekniska problem som exempelvis elkablar 
till platserna, ljusrelä som behövt bytas och uppkopplingen digitalt. Även 
inkörningstid med systemet för publicering och vad som ska publiceras har det 
varit. Allt färre problem allt eftersom tiden har gått. 
 
Ekonomisk redovisning: 
Beslutad budget 220 000 kronor 
Totalt kostnad 225 841 kronor 
Avvikelse mot budget - 5 841 kronor 
 
Förklaring till avvikelsen: 
De digitala infartsskytarna två stycken har finansierats via investeringsmedel 
samt via bygdemedel som avsatts under ett antal år. Totala kostnaden blev 
1 190 000 kronor. Budget för hela projektet var 1 120 000 kronor (900 000 
kronor bygdemedel, 220 000 kronor investeringsmedel). Underskottet beror på 
extra kostnader i samband med installationen då det var problem med 
strömtillförsel till skyltarna. 
 
Beslutsunderlag 
Kommunfullmäktige 2023-06-26 § 80 
Slutredovisning 
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Förslag till beslut 
Ordförande – Föreslår att kommunfullmäktige godkänner slutredovisningen. 
 
Beslutsgång 
Ordföranden finner att det bara finns ett förslag vilket också blir 
Kommunstyrelsen beslut. 
 
 
Beslutet sänds till: 
Kommunfullmäktige 
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§ 18 Dnr 2025/29-806 
 
Taxa idrottshallen, Baseco Arena 
 
Kommunstyrelsen beslutar 
Föreslå kommunfullmäktige besluta; 
- Anta föreslagen taxa för Baseco Arena. 
- De nya taxorna blir gällande från och med 2025-04-01. 
 
Ärendebeskrivning 
Ny taxa ska antas gällande uthyrning lokaler vid Baseco Arena utifrån 
ombyggnation av gamla idrottshallen i Sorsele till en A-hall och B-hall. 
 
Jämfört med dagens hyresnivå har inga direkta prishöjningar föreslagits men 
indirekt har priset per timme ökat för hyresgäster som inte har haft behov av 
att hyra utrustning. Förslaget är att ta bort hyresalternativen med eller utan 
utrustning och alltid hyra ut hallen med utrustning. Anledningen är att förenkla 
för hyresgästen och att prisökningen blir marginell. 
 
Beslutsunderlag 
Allmänna utskottet 2025-01-28 § 10 
Utvecklingschefens tjänsteutlåtande 
Förslag till ny taxa 
Nu gällande taxa, antagen av kommunfullmäktige 2018-06-25 § 39 
 
Förslag till beslut 
Allmänna utskottet - Föreslå kommunfullmäktige besluta att anta föreslagen 
taxa för Baseco Arena. De nya taxorna blir gällande från och med 2025-04-01. 
 
Beslutsgång 
Ordföranden finner att det bara finns ett förslag vilket också blir 
Kommunstyrelsen beslut. 
 
 
Beslutet sänds till: 
Kommunfullmäktige 
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§ 19 Dnr 2023/437-106 
 
Bygdemedel 2024 - disponering nr 2 
 
Kommunstyrelsen beslutar 
Utifrån Handlingsplan bygdemedel 2024 fördelas kvarvarande medel från 
potten ”Allmänna näringslivsfrämjande åtgärder och medfinansiering av 
projekt 2024” enligt följande: 
 71 021 kronor – verksamhet ”Medfinansiering i projekt” 22020, projekt 

3701. Detta främst för att tillföra medel för medfinansiering av projektet 
”Kompetens i Samverkan” för år 2025 och år 2026. 

 
Ärendebeskrivning 
Kommunstyrelsen 2023-10-24 § 190 antog Handlingsplan för bygdemedel 
2024. Medel att fördela inom potten ”Näringslivsfrämjande åtgärder och 
medfinansiering av projekt” uppgick till cirka 341 000 kronor. Av dessa har 
kommunstyrelsen 2024-02-27 § 27 tagit beslut om fördelning av disponering 
nr 1 med 270 000 kronor. Kvar att fördela av potten 2024 är 71 021 kronor. I 
detta ärende ska kommunstyrelsen besluta om användandet av denna 
kvarvarande pott. 
 
Beslutsunderlag 
Allmänna utskottet 2025-01-28 § 11 
Utvecklingschefens tjänsteutlåtande 
Handlingsplan bygdemedel 2024 revidering 
 
Förslag till beslut 
Allmänna utskottet lämnar 2025-01-28 § 11 förslag till beslut. 
 
Beslutsgång 
Ordföranden finner att det bara finns ett förslag vilket också blir 
Kommunstyrelsen beslut. 
 
 
Beslutet sänds till: 
Utvecklingschef 
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§ 20 Dnr 2024/569-106 
 
Bygdemedel 2025 - Disponering nr 1 
 
Kommunstyrelsen beslutar 
Utifrån Handlingsplan bygdemedel 2025 fördelas medel från potten 
”Allmänna näringslivsfrämjande åtgärder och medfinansiering av projekt 
2025” med totalt 295 000 kronor enligt följande: 
 180 000 kronor – Medfinansiering projekt till verksamhet 22020 
 90 000 kronor – Marknadsföring till verksamhet 22010 
 25 000 kronor – Fritidsbanken för år 2025 till projekt 3703 
 
Ärendebeskrivning 
Sorsele kommun har antagit Handlingsplan för bygdemedel 2025, 
kommunstyrelsen 2024-11-26 § 196. Handlingsplanen fördelar de disponibla 
medlen som är cirka 900 000 kronor per år enligt följande: 
 35 % till ”Allmänna näringslivsfrämjande åtgärder och medfinansiering av 

projekt”, cirka 315 000 kronor. Hur dessa medel ska fördelas beslutar 
kommunstyrelsen. 

 65 % till ”Främjande av kommunens föreningsliv”, cirka 585 000 kronor. 
Dessa medel avsätts för föreningar att söka och görs senast 31 januari 
2025, där kommunen får yttra sig innan beslut tas av Länsstyrelsen. 

 
I dagens ärende ska nu kommunstyrelsen besluta om mer specifikt användande 
av medel för ” Allmänna näringslivsfrämjande åtgärder och medfinansiering 
av projekt. 
 
Beslutsunderlag 
Allmänna utskottet 2025-01-28 § 12 
Utvecklingschefens tjänsteutlåtande 
Handlingsplan bygdemedel 2025 
 
Förslag till beslut 
Allmänna utskottet lämnar i beslut 2025-01-28 § 12 förslag till beslut. 
 
Beslutsgång 
Ordföranden finner att det bara finns ett förslag vilket också blir 
Kommunstyrelsen beslut. 
 
 
Beslutet sänds till: 
Kommunikatör, Kultur- och fritidschef, Socialchef, Arbetsmarknad/Piraten, Utvecklingschef 
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§ 21 Dnr 2022/283-170 
 
Slutredovisning investeringsprojekt - Inköp av begagnad 
ledningsbil 
 
Kommunstyrelsen beslutar 
Föreslår kommunfullmäktige besluta; 
Att godkänna slutredovisningen av investeringsprojekt – inköp av begagnad 
ledningsbil. 
 
Ärendebeskrivning 
Räddningschefen har varit i kontakt med andra räddningstjänster för att få tips 
om hur ska kommunen tänka, till exempel vad som är viktigt för säkerhet och 
arbetsmiljö. Annonser och auktioner bevakades. De få objekt som uppfyllde 
våra villkor och budget var årsmodell 2018–2019. 
 
Under hösten hittades en bil i årsmodell 2021 med rätt färg och utrusning för 
221 000 kronor. Beräknad kostnad för ombyggnad till utryckningsfordon 
50 000 kronor. Med byten och eget arbete, stannade kostnaden på ca 40 000 
kronor. 
 
Beskrivning av investeringen: 
Inköp av en begagand ledningsbil som styrkeledarna använder. 
Måluppfyllelse: Stärka kommunens förmåga att hantera samhällsstörningar. 
 
Budget: 250 000 kronor 
Kostnad: 261 353,85 kronor 
Resultat: -11 353,85 kronor 
 
Förklaring till avvikelse: 
Objekten som skulle rymmas inom ramen skulle vara årsmodell 2018-2019 
och att bilen skulle rymmas inom kommunens bilpolicy en längre tid eftersom 
utrustning av bilar är så pass kostsam. En del pengar har sparats in genom att 
en del av montagearbetet av utförts själva i syfte att hålla nere kostnaderna. 
Avvikelsen belastar driftbudgeten. 
 
Beslutsunderlag 
Kommunfullmäktige 2022-06-20 § 58 
Fakturor till investeringen 
Slutredovisning 
Räddningschefens tjänsteutlåtande 
 
Förslag till beslut 
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Räddningschefen - Att godkänna slutredovisningen av investeringsprojekt – 
inköp av begagnad ledningsbil. 
 
Beslutsgång 
Ordföranden finner att det bara finns ett förslag vilket också blir 
Kommunstyrelsen beslut. 
 
 
Beslutet sänds till: 
Kommunfullmäktige 
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§ 22 Dnr 2023/15-512 
 
Trafiksäkerhetsutredning för Sorsele tätort 
 
Kommunstyrelsen beslutar 
 
 Samhällsbyggnadschefen får i uppdrag att utreda kostnaden för att sätta 

upp hastighetsvarningskylt samt hur kostnaden ska finansieras. Uppdrag 
lämnas också att göra en ny utredning över hur barnens huvudsakliga 
skolväg ser ut. 

 Därefter får samhällsbyggnadschef i uppdrag att ta fram förslag till nya 
lokala trafikföreskrifter utifrån utredningens slutsatser; 
 Hastigheten bör sänkas från 50 km/h till 30 km/h på barnens 

huvudsakliga färdvägar till och från skolorna i kommunen. 
 Hastigheten bör sänkas från 50 km/h till 30 km/h förbi lekplatserna på 

Östanåvägen och Jägargatan samt vid Svergovallen i Sorsele. Frågan 
kring gupp på Jägargatan behöver utredas vidare. 

 Hastigheten bör sänkas från 50 km/h till 30 km/h på E45 förbi skolan i 
Blattnicksele. 

 Trafiknämnden/Samhällsbyggnadsnämnden bör få i uppdrag att utreda 
om hastighetssänkning till 50 km/h gällande E45 i Blattnicksele fram 
till fotbollsplanen, Österåsen, är genomförbart då det ligger utanför 
kommunens ansvarsområde vad gäller lokala trafikföreskrifter. Detta 
för att öka säkerheten för de barn och ungdomar som idag cyklar till 
fotbollsplanen utan att vara separerade från bilar och tung trafik. 

 
Ärendebeskrivning 
Tekniska verksamheten fick av kommunfullmäktige 2022-02-28 § 9, dnr 
2021/193–106, i uppdrag att genomföra en trafiksäkerhetsutredning inom 
Sorsele tätort. Ärendet har sitt ursprung i ett medborgarförslag där förslaget är 
att införa generell hastighetsbegränsning inom Sorsele tätort med 40 km/h. Vid 
skolor och dagis skulle nuvarande hastighetsbegränsning behållas, 30 km/h. 
 
Under våren 2024 flyttades ansvaret för ärendet över på 
samhällsbyggnadsnämnden som är kommunens trafiknämnd för vidare 
handläggning. 
 
Beslutsunderlag 
Allmänna utskottet 2025-01-28 § 17 
Samhällsbyggnadschefens tjänsteutlåtande 
Trafiksäkerhetsutredning 
Sammanställning – Hur tar du dig till skolan 
Sammanställning – Undersökning av upplevda incidenter/riskfyllda situationer 
längs Rankbäcksrakan 
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Förslag till beslut 
Allmänna utskottet lämnar 2025-01-28 § 17 förslag till beslut. 
Ordförande – Samhällsbyggnadschefen får i uppdrag att utreda kostnaden för 
att sätta upp hastighetsvarningskylt samt hur kostnaden ska finansieras. 
Uppdrag lämnas också att göra en ny utredning över hur barnens skolväg ser 
ut. 
 
Beslutsgång 
Ordföranden finner att kommunstyrelsen beslutar utifrån samtliga förslag. 
 
 
Beslutet sänds till: 
Samhällsbyggnadschef 
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§ 23 Dnr 2018/20-253 
 
Försäljning av del av fastigheten Norrsele 1:53 
 
Kommunstyrelsen beslutar 
Sökande beviljas uppskov för villkorat markköp till 31 december 2025. 
 
Jäv 
På grund av jäv deltar inte Kjell Öjeryd (V) i handläggningen av detta ärende 
och lämnar sammanträdet. Ingen ersättare inträder. 
 
Ärendebeskrivning 
Kommunstyrelsen har 2018-02-13 § 21 beslutat att sälja del av Norrsele 1:53 
utifrån vissa förutsättningar. 
 
En del förutsättningar ändrades vilket ledde till ett nytt beslut i 
kommunstyrelsen 2022-04-12 § 54 där kommunstyrelsen vidhåller redan taget 
försäljningsbeslut samt att godkänna köparens ändrade verksamhetsinriktning. 
Ett av villkoren var att försäljningen ska ha skett innan 1 juni 2024. 
Kommunstyrelsen medgav i beslut 2024-06-11 § 96 uppskov till 1 december 
2024, följt av beslut av kommunstyrelsen 2024-09-10 § 127 där uppskov 
medgavs för villkorat markköp till 31 januari 2025 eftersom beslut om ny 
detaljplan ännu inte var klart. 
 
Kommunfullmäktige antog detaljplanen 2024-12-09 § 126, dnr 2024/632-214. 
Länsstyrelsen har nu beslutat att överpröva detaljplanen för att främst utreda 
strandskyddsfrågan för att se om detaljplanen kan godkännas, eller om beslutet 
om antagande ska upphävas. Detta gör att tekniska verksamheten inte kan gå 
vidare med markköpet i dagsläget. 
 
Beslutsunderlag 
Allmänna utskottet 2025-01-28 § 16 
Samhällsbyggnadschefens tjänsteutlåtande 
Kommunstyrelsen 2024-09-10 § 127 
Kommunstyrelsen 2022-04-12 § 54 
 
Förslag till beslut 
Allmänna utskottet - Sökande beviljas uppskov för villkorat markköp till 31 
december 2025. 
 
Beslutsgång 
Ordföranden finner att det bara finns ett förslag vilket också blir 
Kommunstyrelsen beslut. 
 
Beslutet sänds till: Samhällsbyggnadschef, teknisk chef, sökande 
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§ 24 Dnr 2021/619-214 
 
Detaljplan för delar av Ammarnäs 1:1 och Ammarnäs 1:2 
 
Kommunstyrelsen beslutar 
att Sorsele kommun överklagar mark-och miljödomstolens beslut enligt 
följande: 
 
Yrkande  
Med begäran om prövningstillstånd, yrkar Sorsele kommun (kommunen) att 
Mark- och miljööverdomstolen, med upphävande av mark- och miljöstolens 
dom, fastställer kommunens beslut den 28 februari 2022, KF § 11, att anta 
detaljplan för delar av Sorsele Ammarnäs 1:1 och 1:2. 
 
Skälen för prövningstillstånd 
Det finns dels anledning att tvivla på att mark- och miljödomstolen dömt rätt, 
dels anledning att ta upp målet för att ge andra domstolar vägledning i 
rättstillämpningen. 
 
Grunder för frågan om prövningstillstånd 
Mark- och miljödomstolen har bedömt att detaljplanen möjliggör en 
förändring av det aktuella planområdet på ett sätt som påtagligt skadar ett 
riksintresse. Eftersom planen inte medger någon exploatering, eller egentlig 
förändring av planområdet överhuvudtaget, utan snarare innebär ett förstärkt 
skydd för områdets karaktär till skydd för kulturmiljön är det inte fråga om en 
åtgärd som kan skada det intresse för kulturmiljövården som kan föreligga. 
Dessutom kan under inga förhållanden påtaglighetsrekvisitet vara tillämpligt. 
Mark- och miljödomstolens bedömning är således felaktig. 
 
Varje förändring inom ett detaljplaneområde kan komma att innebära en 
påverkan. Även om den aktuella planen innebär en förändring av 
användningsområden, är det inte fråga om någon tillkommande exploatering, 
utan snarare en manifestation av den faktiskt pågående markanvändningen. 
Bestämmelsen om påtaglig skada ska tillämpas vid ny eller förändrad 
markanvändning och frågan om huruvida detaljplanen innebär en förändring 
av pågående markanvändning och hur en eventuell skada i så fall ska bedömas 
och då särskilt bedömningen av påtaglighetsrekvisitet är av vikt för 
rättstillämpningen. 
 
Grunder för överklagandet 
Den nu aktuella detaljplanen görs inte i syfte att förändra planområdet eller 
tillåta utökade byggrätter eller någon form av markexploatering, utan 
ändringen görs för att underlätta den faktiska markanvändningen på ett mera 
ändamålsenligt sätt. Där det idag ligger bostadsbyggnader på parkmark 
planläggs den delen av planområdet för bostadsändamål, vilket möjliggör en 
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eventuell avstyckning samtidigt som annan mark planläggs för besöksnäring 
med möjlighet att överlåta marken för framtida föreningsdrift. Vidare införs en 
rad skyddsbestämmelser, bland annat en planbestämmelse om att viss mark 
ska vara vegetationsklädd, vilket innebär en förstärkning av skyddet för 
områdets nuvarande karaktär. 
 
För att en åtgärd ska anses medföra en påtaglig skada för kulturmiljövården 
ska den antingen ha bestående negativ inverkan på det aktuella intresset eller 
tillfälligt ha mycket stor negativ påverkan på detta. Skadan eller risken för 
skada måste också vara av en viss dignitet. I detta fall möjliggör inte 
planändringen någon påverkan på planområdet och därmed uppstår inte heller 
någon skada eller risk för skada på kulturmiljön. 
 
Länsstyrelsen är den expertmyndighet som har att bevaka planbeslut ur ett 
samlat statligt perspektiv och överpröva planer om till exempel ett riksintresse 
inte tillgodoses. Länsstyrelsen har i detta fall inte bedömt att kommunens 
beslut kan antas innebära att ett riksintresse inte tillgodoses, än mindre att det 
skulle vara fråga om en påtaglig risk för skada.  
 
Mark- och miljödomstolen lägger i sin dom stor vikt vid en så kallad 
buffertzon, belägen i en sluttning mot kyrkstaden, bestående av befintliga 
vegetationen i form av träd och skoglig undervegetation. Denna zon ska 
tillsammans med liknande vegetation inom kyrkstaden uppfattas som en 
helhet, där buffertzonen enligt domstolen utgör en helt nödvändig barriär 
mellan bostadsbebyggelsen och det område som är avsatt för att bevara och 
värna kulturhistoriska värden. 
 
Det kan konstateras att det för närvarande inte finns något skydd för den 
utpekade vegetationen i detaljplanen eller på annat sätt. Med en 
planbestämmelse om att markområdet ska vara vegetationsklätt uppnås ett 
starkare skydd än tidigare, vilket enligt kommunen innebär en positiv inverkan 
på riksintresset.  
 
Det är överhuvudtaget en svår uppgift att i detaljplaner skydda befintlig 
vegetation i form av till exempel träd och buskar. Med egenskapsbestämmelser 
går det att skydda enskilda träd som anses utgöra värdefulla inslag i miljön 
genom bevarandebestämmelser. Sådana bestämmelser bör då kombineras med 
ett krav på marklovplikt för borttagande. Ett sådant skydd är dock inte 
anpassat för den typ av vegetation som är aktuell i detta fall. Här kan också 
tilläggas att den nya planen även innehåller en rad andra skyddsbestämmelser, 
bland annat om utökad lovplikt för en rad åtgärder vilket ytterligare stärker 
skyddet för den befintliga kulturmiljön. 
 
Sammanfattning 
Mark- och miljödomstolens bedömning att planförslaget möjliggör 
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förändringar av områdets karaktär som påtagligt kan skada riksintresset för 
kulturmiljövården är felaktig. Det aktuella planförslaget innebär inga negativa 
förändringar, utan endast en mera ändamålsenlig användning av området och 
därtill en förstärkning av skyddet för kulturmiljön i förhållande till vad som nu 
gäller.  
 
I fråga om bedömningen av om en detaljplan strider mot riksintressen ska den 
bedömningen i första hand göras av länsstyrelsen vid dess ställningstagande 
enligt 11 kap. 10 § plan- och bygglagen. Länsstyrelsen har i detta fall inte 
bedömt att planen överhuvudtaget strider mot riksintresset för 
kulturmiljövården. 
 
Mark- och miljödomstolen hänvisar i sitt avgörande till två domar från Mark- 
och miljööverdomstolen – MÖD 2017:49 och MÖD 2014:12. I Vadstenafallet 
från 2017 var det fråga om en större exploatering av tre flerfamiljshus i en 
slottspark med rötter i 1500-talet, där det dessutom förelåg ett bristfälligt 
underlag beträffande konsekvenserna för fladdermöss som förekom i 
planområdet. Även i Uppsalafallet från 2014 var det fråga om en mycket stor 
exploatering som enligt vissa bedömningar skulle orsaka irreversibla skador på 
kulturmiljön. Planens ansågs även avvika från översiktsplanen, varför det även 
var fråga om vissa formfel enligt den äldre plan- och bygglagen. Dessa två 
planer, som skulle möjliggöra betydande exploateringar samt även innehöll 
andra problem, går inte att på något sätt jämföra med det den nu aktuella 
planen och dess förändringar med stor bevarandekaraktär. 
 
 
Ärendebeskrivning 
Kommunfullmäktige antog 2022-02-28 § 11 detaljplan för delar av Ammarnäs 
1:1 och Ammarnäs 1:2. Under förutsättning att detaljplanen vinner laga kraft, 
är kommunens intention att medverka till inrättande av ett kulturreservat för 
”Lapplassen”. 
 
Beslutet överklagades och därefter har en lång och omfattande rättsprocess 
pågått. Mark- och miljödomstolen meddelade 2024-12-19 dom i ärendet och 
upphäver Kommunfullmäktiges beslut den 28 februari 2022 § 11. 

 
 
Beslutsunderlag 
Kommunfullmäktige 2022-02-28 § 11 
Mark- och miljödomstolen 2024-12-19, dom i mål nr P 913-22 
 
Förslag till beslut 
 
 
Beslutsgång 
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Ordföranden finner att det bara finns ett förslag vilket också blir 
Kommunstyrelsen beslut. 
 
 
Beslutet sänds till: 
Mark- och miljödomstolen 
Samhällsbyggnadschef 
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  SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
  Datum  
 
Kommunstyrelsen 2025-02-11   

 
Detta protokoll är elektroniskt justerat och  Utdragsbestyrkande 
juridiskt bindande 

§ 25 Dnr 2024/493-606 
 
Redovisning - skolfrånvaro läsår 2024/2025 
 
Kommunstyrelsen beslutar 
Informationen noteras. 
 
Ärendebeskrivning 
Till huvudmannen presenteras sammanställning av all frånvaro som överstigen 
15 % oavsett om det är anmäld frånvaro eller icke anmäld.  
 
Till förra mötet var det 80 elever som hade mer än 15 % frånvaro. 
I sammanställningen 2024-10-26 till och med 2025-01-20 visar att den siffran 
minskat till 69 elever. Arbetar nu med rutinen att koppla in mentor, i första 
hand, för att följa upp vad beror frånvaro på för få tydligare bakgrund till 
vilken insats om behövs. 
 
Beslutsunderlag 
Social- och utbildningsutskott 2025-01-27 § 8 
 
Förslag till beslut 
Ordförande – Informationen noteras. 
 
Beslutsgång 
Ordföranden finner att det bara finns ett förslag vilket också blir 
Kommunstyrelsen beslut. 
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  SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
  Datum  
 
Kommunstyrelsen 2025-02-11   

 
Detta protokoll är elektroniskt justerat och  Utdragsbestyrkande 
juridiskt bindande 

§ 26 Dnr 2024/492-606 
 
Redovisning - anmälan om kränkande behandling 2024/2025 
 
Kommunstyrelsen beslutar 
Informationen noteras. 
 
Ärendebeskrivning 
Rektor för förskolan och rektor som får kännedom om att ett barn eller elev 
anser sig ha blivit utsatt för kränkande behandling i samband med 
verksamheten är skyldig att anmäla detta (Skollagen 6 kap. 10 §).  
 
Antal utredningar som genomförts utifrån diskriminering och annan kränkande 
behandling i förskolan- och fritidsverksamheten, förskoleklass, grundskola och 
gymnasium redovisas 34 ärenden för perioden 2024-11-02—2025-01-17. 
Enligt redovisningen är 8 ärenden ej påbörjade, 7 ärenden under utredning och 
19 ärendena har personalen utrett och åtgärder vidtagits. 
 
Beslutsunderlag 
Social- och utbildningsutskott 2025-01-27 § 7 
Redovisning perioden 2024-11-02—2025-01-17. 
 
Förslag till beslut 
Ordförande – Informationen noteras. 
 
Beslutsgång 
Ordföranden finner att det bara finns ett förslag vilket också blir 
Kommunstyrelsen beslut. 
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§ 27 Personakt CA16 
 
Faderskapsutredning 
 
Kommunstyrelsen beslutar 
Att lägga ner faderskapsutredningen utifrån 2. Kap 7 § Föräldrabalken. 
 
Ärendebeskrivning 
Modern har hos Försäkringskassan ansökt om underhållsstöd för sin dotter. 
Försäkringskassan hänvisar henne till socialtjänsten för faderskapsutredning då 
faderskapet inte är fastställt. Utredningen visar att möjligheterna till att pappan 
ska skriva under faderskapshandlingar eller genomgå DNA-test är så gott som 
obefintliga. Mamman kommer att beviljas underhållsstöd även om faderskapet 
inte fastställs. Därför är utredarens förslag till beslut att lägga ner 
faderskapsutredning utifrån Föräldrabalken (FB) 2 kap. 7 §.  
 
Beslutsunderlag 
Tjänsteutlåtande 2025-01-31. 
Faderskapsutredning 2025-01-31. 
 
Förslag till beslut 
Ordförande – att lägga ner faderskapsutredningen utifrån 2. Kap 7 § 
Föräldrabalken. 
 
Beslutsgång 
Ordföranden finner att det bara finns ett förslag vilket också blir 
Kommunstyrelsen beslut. 
 
 
Beslutet sänds till: 
Socialsekreterare. 
Modern. 
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§ 28 Dnr 2025/26-003 
 
Kostpolicy för Sorsele kommun 
 
Kommunstyrelsen beslutar 
Föreslår kommunfullmäktige besluta; 
Antar förslaget på uppdaterad kostpolicy för Sorsele kommun. 
 
Ärendebeskrivning 
Kostpolicyn ska hållas levande och revideras vart fjärde eller då behov 
uppstår. 
 
Kommunens kostpolicy ska verka såsom ett ramverk för våra verksamheter. 
Den ska styra verksamheterna, både avseende tillverkningsfasen, men även 
hanteringen ute på mottagningsställen. Policyn ska också styra 
upphandlingskraven och säkerhetsställa att Sorsele kommun står upp för ett 
klimatsmart anpassat Agenda 2030. 
 
Det nya förslaget till uppdaterad policy har kompletterats med: 
 Tydligare riktlinjer kring pedagogisk måltid 
 Ansökan om specialkost kan man nu enkelt göras via kommunens e-tjänst 
 Kommunens verksamheter ska upprätthålla en fungerande måltidssituation 

vid händelse av en kris 
 Utbildningsverksamheten ska vara sockerfri för att stötta barn och elever 

till en hälsosam livsstil 
 Tydligare livsmedelsupphandling krav samt att vi har satt ett mål av 

lokalproducerade livsmedel. 
 
Beslutsunderlag 
Tjänsteutlåtande enhetschef Måltidsverksamheten 
Förslag till ny kostpolicy för Sorsele kommun 
 
Förslag till beslut 
Enhetschef måltidsverksamheten -  
Att politiken antar förslaget på uppdaterad kostpolicy för Sorsele kommun 
 
Beslutsgång 
Ordföranden finner att det bara finns ett förslag vilket också blir 
Kommunstyrelsen beslut. 
 
 
Beslutet sänds till: 
Kommunfullmäktige 
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Kommunstyrelsen sammanträdesprotokoll 2025-02-11 
 
Plats och tid Kommunhuset, sessionssalen, tisdag 2025-02-11, klockan 08:30 – 14.20 
 Kommunstyrelsen håller en tyst minut kl 12.00-12.01 för att hedra offren 


i våldsdådet i Örebro. 
 
 
Beslutande Kjell Öjeryd (V), jäv § 23 


Inger Stenlund (V)  
Robin Fransson (V)  
Pia Sjöberg (S) 
Matz Jonsson (S) tjänstgör till klockan 10.00 
Alma Johansson (V) 
Magnus Norlund (M) 
Kristina Axelsson (C) 


 
Tjänstgörande ersättare Jan Lövgren (S) tjänstgör för Katarina Lövgren (S) 


Carina Selbrand (C) tjänstgör för Matz Jonsson (S) från klockan 10.00 
 
 
Övriga deltagare Jan Ask, ställföreträdande kommunchef 
 Sara Grundström, kommunsekreterare 
 Utredare från Afry, § 4 
 Elin Bergarp, teknisk chef, § 4 
 Johan Viklund, GVA-chef, § 4 
 Henri Backman, informationssäkerhetssamordnare, § 6 
 Mari-Anne Englund, samordnare småviltsjakten, § 11 
 Robert Mellgren, vikarierande fastighetschef, § 14 
 Linus Lundquist, kostchef, §§ 15 och 28 
 Erika Hjukström, utvecklingschef, § 17 
 Therese Brännlund, samhällsbyggnadschef, § 24 
 Kerstin Rådahl, socialsekreterare, § 27 
 Boris Fjellner, räddningschef, § 21 
  
 
Utses att justera Magnus Norlund (M) 
 
Justeringens tid och plats Protokollet justeras digitalt, information om datum för signering 


återfinns på sista sidan. 
 
Sekreterare Digital signatur Paragrafer 1-28 
  Sara Grundström 
 
Ordförande Digital signatur 
 Pia Sjöberg 
 
Justerande Digital signatur 
  Magnus Norlund (M)   
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__________________________________________________________________________________ 
 
 BEVIS/ANSLAG 
 
 Justeringen har tillkännagivits genom anslag 
 
Organ Kommunstyrelsen 
 
Sammanträdesdatum 2025-02-11  Paragraf 1-28 
 
Datum för anslagets uppsättande 2025-02-11 Anslaget tas ner efter 2025-03-04 
 
Förvaringsplats för protokollet Kommunhuset, kanslienheten 
 
Anslagsansvarig Sara Grundström 
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  SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
  Datum  
 
Kommunstyrelsen 2025-02-11   


 
Detta protokoll är elektroniskt justerat och  Utdragsbestyrkande 
juridiskt bindande 


§ 1 
 
Fastställande av ärendelistan 
 
Kommunstyrelsen beslutar 
Ärende 24, Svar på medborgarförslag - Starta upp förstudie om omvandling av 
Vindelfjällens naturreservat till nationalpark (2024/34) stryks från ärendelistan. 
Ärende 32, Kostpolicy för Sorsele kommun (2025/26) läggs till ärendelistan som 
därefter fastställs enligt följande; 
1 Mötets öppnande  
2 Upprop  
3 Val av justerare  
4 Fastställande av ärendelistan  
5 Gruppmöten  
6 Meddelanden  
7 Anmälan av delegeringsbeslut  
8 Information - Behovet av insatser i våra VA-system  
9 Information ordförande och kommunchef  
10 Information från informationssäkerhetssamsordnare  
11 Fondemission och ägardirektiv - Inlandsbanan AB 2025/53 
12 Säkerhetspolicy 2019/339 
13 Kontinuitetspolicy 2025/38 
14 Samordning småviltsjakt Vindelfjällen, Sorsele kommun, 


2024/2025 2024/388 
15 Kollektivtrafikplan 2025 2024/406 
16 Revidering av Riktlinjer för arbetsmiljöarbete samt 


Riktlinjer för arbetskläder och skyddsskor 2025/27 
17 Slutredovisning statligt stöd - Ekonomi i balans 2022/63 
18 Slutredovisning investeringsprojekt - Solhem kök 2019/426 
19 Nollbudget måltidsverksamheten 2025/30 
20 Slutredovisning investeringsprojekt - Digitala infartsskyltar 2018/99 
21 Taxa idrottshallen, Baseco Arena 2025/29 
22 Bygdemedel 2024 - disponering nr 2 2023/437 
23 Bygdemedel 2025 - Disponering nr 1 2024/569 
24 Svar på medborgarförslag - Starta upp förstudie om 


omvandling av Vindelfjällens naturreservat till nationalpark 2024/34 
25 Slutredovisning investeringsprojekt - Inköp av begagnad 


ledningsbil 2022/283 
26 Trafiksäkerhetsutredning för Sorsele tätort 2023/15 
27 Försäljning av del av fastigheten Norrsele 1:53 2018/20 
28 Detaljplan för delar av Ammarnäs 1:1 och Ammarnäs 1:2 2021/619 
29 Redovisning - skolfrånvaro läsår 2024/2025 2024/493 
30 Redovisning - anmälan om kränkande behandling 2024/2025 2024/492 
31 Faderskapsutredning 
32 Kostpolicy för Sorsele kommun 2025/26 
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§ 2  
 
Meddelanden 
 
Kommunstyrelsen beslutar 
Lägger meddelandena till handlingarna. 
 
Redovisning av meddelanden 
 Småkom 2025, handlingsid 2024.8149 
 Protokoll styrgruppsmöte Julla Májja 2024-11-20 
 Länsstyrelsen Västerbotten - Beslut om tillstånd att ändra Ammarnäs 


kyrkogård, handlingsid 2024.8160 
 Polisen - Publik lokal lägesbild 2024 Lokalpolisområde Södra Lappland, 


handlingsid 2024.8281 
 Utvecklingschef - Slutrapport projekt Utveckling av medskapandeprocesser 


för hållbar service i Sorsele kommun, dnr 2022/210. 
 Kammarkollegiet - Beslut godkänna slutredovisning för kommunal 


ekonomi i balans Sorsele kommun. Slutlig utbetalning med 562 067 kronor 
kommer att ske till Sorsele kommun, dnr 2022/63. 


 Samverkansavtal – Avfallssamverkan Norr, dnr 2025/14. 
 Leader Lappland - Lägesrapport 5 - dec 2024, dnr 2024/700. 
 Ammarnäs Fritidscenter AB - Klagomål Ivars väg Ammarnäs, dnr 2025/33. 
 GVA-chefen - Svar angående väghållningsansvar Ivars väg, dnr 2025/33. 
 Samhällsbyggnadsnämnden - Uppföljning Internkontrollplan 2024 för 


samhällsbyggnadsnämnden, godkänd 2025-01-21 § 5. Handlingsid 
2025.469. 


 Överförmyndarnämnden i södra Lappland – Verksamhetsberättelse 2024, 
dnr 2023/95. 


 Protokoll referensgruppsmöte Julla Májja 2024-08-27, dnr 2023/423. 
 Protokoll 2024-12-11 styrgruppsmöte Julla Májja, dnr 2023/423. 
 Gemensam viljeinriktning Malå Norsjö och Sorsele - Civilförsvar och 


informationssäkerhet, dnr 2025/60. 
 Samhällsbyggnadsnämnden - Beviljat bygglov för fasadskylt Läraren 6, 


Baseco Arena, dnr 2024/149. 
 
Redovisning av protokoll från centrala samverkansgruppen 
 2024-11-20 
 
Redovisning av protokoll från utskott, råd och samhällsbyggnadsnämnden 
 Social- och utbildningsutskottets protokoll 2025-01-27 
 Allmänna utskottets protokoll 2025-01-28 
 Folkhälsorådets protokoll 
 Kommunala pensionärs- och funktionshinderrådets protokoll 
 Samhällsbyggnadsnämndens protokoll 2025-01-21 
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Redovisning av protokoll från kommunens bolag och stiftelse 
 SorseleBo AB, styrelseprotokoll 2024-12-11 
 Sorsele Värmeverk AB, styrelseprotokoll 2025-01-24 
 Thea Hällebergs stiftelse, styrelseprotokoll 2025-01-10 
 
Redovisning av protokoll från gemensamma nämnder och förbund 
 Överförmyndarnämnden i södra Lappland, styrelseprotokoll 2024-11-21, 


2024-12-18, 2025-01-22 
 Trepartens renhållningsnämnd, styrelseprotokoll  
 Samordningsförbund Södra Lappland, styrelseprotokoll 2024-11-29 
 
Redovisning av protokoll från Region Västerbotten 
 Primärkommunala delegationen 2024-11-21 
 Delegationen för social välfärd och hälsa 2024-09-05, 2024-11-28 
 Länssamverkansgruppen 2024-09-20, 2024-11-15 
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§ 3  
 
Anmälan av delegeringsbeslut 
 
Kommunstyrelsen beslutar 
Redovisningen noteras. 
 
Ärendebeskrivning 
Enligt fastställd delegeringsordning ska delegeringsbeslut redovisas till 
kommunstyrelsen vid påföljande sammanträde. Redovisningen innebär inte att 
fattade beslut får omprövas eller fastställas. Däremot står det styrelsen fritt att 
återkalla lämnad delegering. Kommunstyrelsen kan också ta över ett ärende 
och fatta beslut, förutsatt att delegaten ännu inte har fattat något beslut. 
 
Följande delegeringsbeslut redovisas (punkterna hänvisar till delegerings-
ordningen); 
 


Id Beskrivning Paragraf 
Datum Avsändare/Mottagare Beslutsfattare 


Ärendenummer Ärendemening Kategori 
  Ansvarig 


2024.8039 Yttrande - Remiss Swedac om kontroll av 
värmeenergimätare och nya föresrkifter om kontroll 
av vattenmätare 


1.1 


2024-11-27 Kommunstyrelsens ordförande Pia Sjöberg 


KKA 2024/634 Remiss av Swedacs föreskrifter - 
värmeenergimätare och vattenmätare 


1.1 


  Johan Viklund 
2025.171 Remissvar till promemorian En modern krisreglering 


för verksamheter på skolområdet. U2024/0220. 
1.1 


2025-01-13 Kommunstyrelsens ordförande Pia Sjöberg 


KKA 2024/517 Remiss av promemorian En modern krisreglering för 
verksamheter på skolområdet 


1.1 


  Anneli Andersson 
2025.245 Yttrande - Avgränsningssamråd Vindkraftspark 


Högstberget  
1.1 


2025-01-15 Kommunstyrelsens ordförande Pia Sjöberg 


KKA 2024/482 Samråd 
myndighetssamråd ang Högstberget Vindkraftspark 
(Fjällsjönäs och Berglunda)  


1.1 


  Pia Sjöberg 
2025.650 Beslut - Begäran om allmän handling 1.4 
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2025-01-31 Kanslichef Sara Grundström 


KKA 2025/58 Begäran om allmänna handlingar - Prövning av 
utlämnande 


1.4 


  Sara Grundström 
2024.7848 Beslut om sekretess vid utlämnande av allmänna 


handlingar - Upphandling av mattransporter UH-
2024-24 


1.4 


2024-11-21 Kanslichef Sara Grundström 


KKA 2024/643 Sekretessprövning vid begäran om utlämande av 
allmänna handlingar - Upphandling av 
Mattransporter UH-2024-24 


1.4 


  Sara Grundström 
2024.7860 Beslut om utlämnande av allmänna handlingar - 


upphandling underhåll drift och konsulttjänster för 
Sorsele kommuns webbar  UH-2024-9  


1.4 


2024-11-21 Kanslichef Sara Grundström 


KKA 2024/644 Begäran om utlämnande av allmänna handlingar - 
Upphandling av underhåll, drift och konsulttjänster 
för Sorsele kommuns webbar (UH-2024-9) 


1.4 


  Sara Grundström 
2024.7871 Beslut om sekretess vid utlämnande av allmänna 


handlingar - Upphandling av grönyteskötsel UH-
2020-34. 


1.4 


2024-11-21 Kanslichef Sara Grundström 


KKA 2024/645 Sekretessprövning vid begäran om allmänna 
handlingar - Upphandling av Grönyteskötsel UH-
2020-34 


1.4 


  Sara Grundström 
2024.8358 Beslut gällande sekretessprövning vid utlämnande 


av allmänna handlingar 
1.4 


2024-12-10 Kanslichef Sara Grundström 


KKA 2024/681 Sekretessprövning vid begäran om utlämnande av 
allmänna handlingar - upphandling Fotografer bilder, 
uppdragsfotografering åt Sorsele kommun  


1.4 


  Sara Grundström 
2024.8635 Beslut sekretessprövning vid utlämnande av allmän 


handling. 
1.4 


2024-12-19 Kanslichef Sara Grundström 


KKA 2024/699 Sekretessprövning vid begäran om utlämnande av 
personakt - socialtjänsten 


1.4 


  Sara Grundström 
2024.7795 Yttrande avseende företagsstöd  10.3 


2024-11-20 Kommunstyrelsens ordförande Pia Sjöberg 
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KKA 2024/638 Ansökan om företagsstöd - Richard Carlberg Bygg 
AB (RC Bygg) 


10.3 


  Erika Hjukström 
2025.643 Beslut KSAU 2025-01-28 § 14 - beviljar ansökan, se 


beslut 
Stadigvarande serveringstillstånd NaturResort 
Homeyer AB, restaurang Homeyer Änglagård 


11.1 


2025-01-31 Allmänna utskottet Allmänna utskottet 


KKA 2024/525 Ansökan om stadigvarande serveringstillstånd 
alkoholdrycker (ärende nr. 1619) 


11.1 


  Melker Holmberg 
2024.8262 Beslut bevilja OhLarrys tillfälligt serveringstillstånd - 


Kulturhuset, julfest 
11.2 


2024-12-05 Kommunstyrelsens ordförande Pia Sjöberg 


KKA 2024/649 Ansökan om tillfälligt serveringstillstånd 11.2 


  Therese Brännlund 
2025.781 Beslut - utser Matilda Vestman till biträdande 


signalskyddschef från och med 31 januari 2025 
13.3 


2025-02-05 Tillförordnad kommunchef Jan Ask 


KKA 2025/68 Utseende av biträdande signalskyddschef 13.3 


  Jan Ask 
2024.8205 Anställningsavtal - Resurs, Regnbågen Sorsele, 23 


%, 2024-12-01--2025-06-30 
2.5 


2024-12-01  Laila Vesterberg 


        2.5 


  Laila Vesterberg 
2025.111 Anställningsavtal - Undersköterska Norrskenet 


vikariat 65 %, 2024-12-01--2025-10-31 
2.5 


2024-12-16  Sara Johansson 


        2.5 


  Sara Johansson 
2024.8542 Anställningsavtal - Resursperson Piraten 50 % 


visstid, 2025-01-01--2025-12-31 
2.5 


2024-10-21  Sara Johansson 


        2.5 


  Sara Johansson 
2024.8335 Anställningsavtal - Vårdbiträde visstid 100 %, 2024-


09-30--2025-09-29 
2.5 


2024-09-30  Fanny Johansson 


        2.5 
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  Fanny Johansson 
2024.7807 Anställningsavtal - IT-tekniker 100 %, 2024-11-01—


tills vidare 
2.7 


2024-10-30  Henrik Johansson 


        2.7 


  Henrik Johansson 
2024.8539 Anställningsavtal - Socialpedagog 100 %, 2025-01-


01 – tills vidare 
2.7 


2024-12-12  Anneli Andersson 


        2.7 


  Anneli Andersson 
2024.8540 Anställningsavtal - Skolsköterska 100 %, 2025-01-


07 – tills vidare 
2.7 


2024-10-25  Anneli Andersson 


        2.7 


  Anneli Andersson 
2024.8533 Anställningsavtal - Vårdbiträde 100%, 2024-12-02-


tills vidare 
2.7 


2024-12-02  Sara Johansson 


        2.7 


  Sara Johansson 
2025.113 Anställningsavtal - Förskollärare Blåhakens förskola 


100 %, 2025-01-01—tills vidare 
2.7 


2024-11-18  Anneli Andersson 


        2.7 


  Anneli Andersson 
2025.112 Anställningsavtal - Miljö- och hälsovårdsinspektör 


100 %, 2025-01-01—tills vidare. 
2.7 


2024-12-20  Therese Brännlund 


        2.7 


  Therese Brännlund 
2025.715 Su 250127   9 - enl delegeringspunkt 21 8 - Beslut 


om förlängning av utredningstid i ärenden som berör 
barn  


21.8 


2025-02-03 Social- och utbildningsutskottet Social- och utbildnings 
utskottet 


        21.8 


  Bodil Granström 
2024.8258 Beslut om beslutsattestant och ersättare för 


kommunstyrelsen allmänna verksamheter, 
kommunfullmäktige/revision 


3.1 
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2024-11-15 Stödverksamheten/ekonomi Jan Ask 


KKA 2024/20 Utseende av beslutsattestanter och ersättare (attest) 
2024 


3.1 


  Camilla Dalesten 
2024.8259 Beslut om beslutattestant och ersättare för 


kommunstyrelsen 
3.1 


2024-11-15 Stödverksamheten/ekonomi Jan Ask 


KKA 2024/20 Utseende av beslutsattestanter och ersättare (attest) 
2024 


3.1 


  Camilla Dalesten 
2025.447 Beslut om beslutsattestant och ersättare för 


verksamhet Åbacken och Älvglimten 
3.1 


2025-01-13 St kommunchef Jan Ask 


KKA 2025/42 Utseende av beslutsattestande och ersättare för 
2025 


3.1 


  Jan Ask 
2025.141 Förändringar avtal 360 4 24  - Sorsele kommun - 


Busspoolen AB -objekt 18004 - HT 2024 pga utökad 
tidtabell fredagar 


4.2 


2025-01-10 Kollektivtrafikansvarig Sara Grundström 


KKA 2023/259 Kollektivtrafik 2024 4.2 


  Sara Grundström 
2025.142 Förändringar avtal 361 3 24 - Sorsele kommun - 


Busspoolen AB -objekt 18005 HT 2024 pga ändrad 
tidtabell på fredagar 


4.2 


2025-01-10 Kollektivtrafikansvarig Sara Grundström 


KKA 2023/259 Kollektivtrafik 2024 4.2 


  Sara Grundström 
2024.8347 Yttrande på ärende som sakägare - Svergoträsk 


1:24 
8.1 


2024-11-18 Teknisk chef Elin Bergarp 


KKA 2024/620 Remiss till sakägare - Ansökan om bygglov 
Svergoträsk 1:24 


8.1 


  Elin Bergarp 
2024.7798 Yttrande på ärende som sakägare - Svergoträsk 


1:37 
8.1 


2024-11-15 Teknisk chef Elin Bergarp 


KKA 2024/624 Remiss till sakägare - Ansökan om bygglov för 
Svergoträsk 1:37, Nätstation 


8.1 


  Elin Bergarp 
2024.7799 Yttrande på ärende som sakägare - Eken 1 8.1 
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2024-11-15 Teknisk chef Elin Bergarp 


KKA 2024/613 Remiss till sakägare - Ansökan om bygglov Eken 1, 
nätstation 


8.1 


  Elin Bergarp 
2024.7805 Yttrande på ärende som sakägare - Norrsele 1:53 8.1 


2024-11-15 Teknisk chef Elin Bergarp 


KKA 2024/611 Remiss till sakägare - Ansökan om bygglov Norrsele 
1:53 Nätstation 


8.1 


  Elin Bergarp 
2024.8333 Läsårsplan 2025/2026 Sorsele 9.2 


2024-12-09 Skolchef Anneli Andersson 


KKA 2024/679 Läsårstider 2025/2026 9.2 


  Anneli Andersson 
 
Följande delegeringsärende (punkt hänvisas till delegeringsordningen)  
redovisas för individ- och familjeomsorg perioden 2024-11-02—2025-01-20, i  
särskild pärm på kommunkansliet;  
- Unga och vuxna – ekonomiskt bistånd med mera  
- Barn och vuxna – bistånd till vård och placering med mera  
- Barn och vuxna – ersättning från enskild med mera  
- Barn och vuxna – beslut om utredning.  
- Vård enligt LVU.  
- Vård av missbrukare enligt LVM.  
- Föräldrabalken.  
Följande delegeringsärenden (punkt hänvisas till delegeringsordningen)  
redovisas för äldreomsorg perioden 2024-11-01—2024-12-31, i särskild pärm  
på kommunkansliet:  
- Omsorg om äldre- och funktionshindrade.  
- Stöd och service till vissa funktionshindrade, LSS.  
- Lag (1997:736) om färdtjänst och lag (1997:735) om riksfärdtjänst 
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§ 4  
 
Information - Behovet av insatser i våra vatten och avlopp 
(VA)-system 
 
Kommunstyrelsen beslutar 
Informationen noteras. 
 
Ärendebeskrivning 
Teknisk chef Elin Bergarp och konsult från Afry informerar om Sorsele 
kommuns VA-system. 
De har under hösten kartlagt och tagit fram en underhållsplan för Sorsele 
kommuns VA-system. För att klara av drift, underhåll och förnyelse krävs rätt 
kompetens, genomarbetade rutiner, kunskap om VA-anläggning, anpassad 
organisation, planering på kort och lång sikt samt ständigt aktuell VA-taxa. 
 
Sorsele jobbar just nu reaktivt med att laga de fel som uppstår och ingenting 
med planerat underhåll. Den framtagna planen ska nu möjliggöra detta. VA-
taxan ska täcka kostnader för drift, underhåll och administration för att 
upprätthålla anläggningarnas funktion. Självkostnadsprincipen, kostnaden för 
att driva VA-verksamheten betalas av de som nyttjar den VA-organisation får 
inte gå med vinst.  
 
Sorsele har i jämförelse med Sveriges minsta kommuner lägst kostnad för VA-
systemet. För att ansluta sig till det kommunala anläggningsnätet så har 
Sorsele extremt låga avgifter, 56 150 kronor jämfört med rikssnittet som ligger 
på 186 343 kronor för enskilt bostadshus. 
 
Organisationen i Sorsele innebär delade roller inom bland annat gata/park och 
renhållning. 
 
VA-taxan är anpassad för akuta åtgärder, inte anpassad efter nuvarande krav. 
Låga anläggningsavgifter överför kostnader till kollektivet. Lokala 
entreprenörer saknar VA-kompetens t ex fel vid nya ledningsdragningar. Ej 
jobbat kontinuerligt med underhåll. Trenden har varit att slimma VA-
organisationen. Stora pensionsavgångar senaste åren. Svårt att rekrytera. 
Andra uppgifter än uteslutande VA. 
 
Underhållsplan: 
Inventering gav vattenverk, reningsverk, pumpstationer, reservoarer. 
Uppskattat ledningsnätets skick och förnyelsebehov. Övergripande 
underhållsplan fram till 2051. 
 
Åtgärder och prioriteringar: 
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Anläggningarnas funktion och arbetsmiljö. Vattenverk och reservoarer ska 
producera och lagra ett tjänligt dricksvatten. Reningsverk och pumpstationer 
ska hantera spillvatten på ett sätt som inte påverkar människors hälsa eller 
miljön negativt. Arbetsmiljön i anläggningarna ska vara säker. Identifierat 
åtgärder som säkrar och förbättrar drift av anläggningarna, förbättrar 
arbetsmiljö och anläggningarnas skick, relevanta skalskydd och att gällande 
lagstiftning följs. 
 
I utredningen har allvarlighetsgraden av åtgärderna klassats där 5 poäng 
innebär omedelbar prioritering. Hela listan presenteras för ledamöterna. Totalt 
bedöms behov av 250 åtgärder fram till år 2051 där kostnader för anläggning 
beräknas till 30 498 000 kronor och kostnaden inklusive ledningsnätet och 
ventiler beräknas till 526 268 000 kronor. Omedelbara åtgärder beräknas till 
10 580 000 kronor. 
 
Beslutsunderlag 
Bildspel och muntlig redovisning av utredare från Afry samt tekniska chef Elin 
Bergarp och GVA-chef Johan Viklund. 
 
Förslag till beslut 
Ordförande – Informationen noteras. 
 
Beslutsgång 
Ordföranden finner att det bara finns ett förslag vilket också blir 
Kommunstyrelsen beslut. 
 
 
Beslutet sänds till: 
Teknisk chef 
GVA-chef 
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§ 5  
 
Information ordförande och kommunchef 
 
Kommunstyrelsen beslutar 
Informationen noteras. 
 
Ordförande informerar bland annat om; 
 Styrgruppen i Youth up north (YUN) har haft en halvdagsutbildning där vi 


gick igenom MUFC:s nya rapport om unga i landsbygder. Träffade 
Ramboll för uppföljning kring effektmätning och mål. Vi utbytte 
erfarenheter och lärdomar. 


 Har varit på företagsbesök tillsammans med utvecklingschefen. Besökte 
NyMi Skog AB ute på deras arena. Spännande möte där de delgav oss hur 
de arbetar och utbildar sig för att möte upp kraven som ställs. 


 Varit på SmåKoms styrelsemöte. Planerar för vårmötet där vi försöker få 
med Carl-Oskar Bolin, minister för civilt försvar. Vi hade även bra 
diskussioner om olika ämnen och förslag till kommande verksamhet under 
året. Det planerades för Riksdagsbesök som kommer att ske 18-19 mars 
och 1-2 april. Verksamhetsledaren och ordförande gör några 
kommunbesök i slutet av februari. Nu har samverkansavtalet mellan 
SmåKom och SKR antagits. 


 Primärkommunala delegationens arbetsutskott har haft sitt första möte för 
året. Där delgavs vi bland annat remissvar om ”Skogsstyrelsens rapport 
2023-6, tillgängliggörande av vissa uppgifter om fjällnära skog” samt 
”Reformering av avfallslagstiftningen för en ökad materialåtervinning och 
för en mer cirkulär ekonomi”. 


 
Kommunchefen informerar bland annat om; 
 Region 10, värdkommun 
 Kommunledningskontor – Kommunledningsgrupp  
 Förskolor, minskad volym, uppsägningar 
 Civil beredskap! 
 Arenan – planering för invigning pågår. Josephine projektleder 
 Avtal HR Arvidsjaur 
 Sammanställning ÅR pågår 
 Planering för budget 2026 - försöker ta med revisionens synpunkter 
 Vilka större projekt orkar vi med? 
 Förslag på prioriterade områden/funktioner: 
 Etablerings- och investeringsfrämjande åtgärder 
 Beredskap t ex arkiv och informationshanteringsplan 
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 Nya socialtjänstlagen 
 Medborgarservice 
 Dimensioner, hur kommer det att se ut framåt med barn och ungdomar 


samt äldre? 
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§ 6  
 
Information från informationssäkerhetssamsordnare 
 
Kommunstyrelsen beslutar 
Informationen noteras. 
 
Ärendebeskrivning 
Informationssäkerhetssamordnare Henri Backman informerar om kommunens 
arbete med informationssäkerhet. 
 
Jobbar med att ta fram riktlinjer för hela organisationen om hur vi ska hantera 
all vår information och att den ska vara skyddad, både den fysiska och den 
digitala. Gör nu en analys för att få en bild av hur vi gör i organisationen och 
kommer utifrån den att jobba stödjande med att få en förbättring.  
 
 
Beslutsunderlag 
Muntlig information från informationssäkerhetssamordnare Henri Backman. 
 
Förslag till beslut 
Ordförande – Informationen noteras. 
 
Beslutsgång 
Ordföranden finner att det bara finns ett förslag vilket också blir 
Kommunstyrelsen beslut. 
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§ 7 Dnr 2025/53-106 
 
Fondemission - Inlandsbanan AB 
 
Kommunstyrelsen beslutar 
Förslår kommunfullmäktige besluta; 
1. Att på IBABs årsstämma rösta för beslut om en riktad fondemission med 


utgivande av 5 228 stycken aktier till en kurs om 1 000 kr per styck, total 
ökning av aktiekapitalet med 5 228 000 kronor. Aktiekapitalet uppgår, efter 
Bolagsverkets registrering av fondemissionen, till 8 022 000 kronor och 
antalet utgivna aktier är 8 022 stycken.  


2. Det belopp som aktiekapitalet ska öka med ska tillföras aktiekapitalet från 
bolagets fria egna kapital.  


3. 18 av bolagets totalt 19 aktieägare ges rätt till de nya aktierna. Varje 
gammal aktie som de 18 aktieägarna äger ger rätt till två nya aktier. 


4. De nya aktierna ges rätt till utdelning från och med det räkenskapsår som 
fondemissionen registreras av Bolagsverket. 


5. Aktiepriset 1 000 kr per aktie motsvarar aktiernas kvotvärde 
6. De nya aktierna omfattas av bolagsordningens hembudsförbehåll.  
7. Rätt att erhålla de nya aktierna har: Antal nya aktier • Arjeplogs kommun 


100 • Bergs kommun 360 • Dorotea kommun 240 • Filipstad kommun 12 • 
Gällivare kommun 600 • Härjedalens kommun 360 • Jokkmokks kommun 
360 • Kristinehamns kommun 8 • Ljusdals kommun 120 • Mora kommun 
600 • Orsa kommun 340 • Sorsele kommun 240 • Storfors kommun 2 • 
Storumans kommun 300 • Strömsunds kommun 360 • Vansbro kommun 6 
• Vilhelmina kommun 380 • Östersunds kommun 840 Obs! Arvidsjaur 
kommun har inte rätt att erhålla nya aktier. 


 
Ärendebeskrivning 
På Inlandsbanan (IBAB) ABs årsstämma 2025 avses att utöver stadgeenliga 
frågor, behandla styrelsens förslag till beslut att genomföra en riktad 
fondemission med utgivande av nya aktier till 18, av bolagets totalt 19, 
aktieägare. För årsstämmans giltiga beslut i enlighet med styrelsens förslag 
krävs att samtliga 19 aktieägare röstar för att genomföra den riktade 
fondemissionen. 
 
Årsstämman föreslås att rösta för en riktad fondemission om 5 228 000 kronor 
och utgivande av totalt 5 228 stycken aktier till de 18 aktieägare som har 
lämnat ovillkorade aktieägartillskott om sammanlagt 28 067 287 kronor. Varje 
gammal aktie som de 18 aktieägarna äger ger rätt till två nya aktier. 
 
Efter Bolagsverkets registrering av fondemissionen kommer bolagets 
aktiekapital att uppgå till 8 022 000 kronor och antalet utgivna aktier kommer 
att uppgå till 8 022 stycken. Idag registrerat aktiekapital 2 794 000 kr + 
fondemission 5 228 000 kr = 8 022 000 kronor. Idag registrerat antal aktier 
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2 794 st + fondemission 5 228 st = 8 022 stycken. 
 
Beslutsunderlag 
Tjänstutlåtande kommunchefen 
Skrivelse inklusive bilaga 1, Inlandsbanan 
Bolagsordning 
Ägardirektiv 
Frågor till delägarna 
 
Förslag till beslut 
Ställföreträdande kommunchef lämnar i tjänstutlåtande förslag till beslut. 
 
Beslutsgång 
Ordföranden finner att det bara finns ett förslag vilket också blir 
Kommunstyrelsen beslut. 
 
 
Beslutet sänds till: 
Kommunfullmäktige 
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§ 8 Dnr 2025/53-106 
 
Ägardirektiv - Inlandsbanan AB 
 
Kommunstyrelsen beslutar 
1) Sorsele kommuns syn på Inlandsbanan 
För att ”modernisera” ägardirektiv och bolagsordning, och i förlängningen 
kanske också aktieägaravtalet, är det viktigt att delägarna har en någorlunda 
samstämmig syn på bolagets roll i infrastruktursystemet och dess betydelse för 
inlandet och oss ägarkommuner. Ändamålet med bolaget specificeras i 
bolagsordningens § 3 och uppdraget beskrivs i ägardirektivets punkt 1 
”Allmänt”. 
 Frågor: Stämmer dessa beskrivningar överens med er syn på bolagets roll 


nu och framåt? Om inte, vilka ändringar och/eller tillägg skulle ni vilja se 
vad gäller beskrivningen av bolagets ändamål och uppdrag för att bättre 
spegla er kommuns syn på bolaget och dess verksamheten idag? 


 Svar Ja 
 
2) Specifikt gällande ägarstyrning  
I SKRs ”Principer för styrning, Kommun- och regionägda bolag”, 2020, står 
följande att läsa om ägarstyrning i kommun- och regionägda bolag: ”Styrelsen 
ska enligt 6 kap. 9 § kommunallagen utöva en förstärkt uppsiktsplikt över 
kommun- och regionägda bolag. Uppsiktplikten är utökad i förhållande till 
styrelsens allmänna uppsiktsplikt över all kommunal verksamhet enligt 6 kap. 
1 § kommunallagen. Styrelsen ska sammanfatta sina iakttagelser i en 
redogörelse till fullmäktige. … …I bolag som delägs mellan flera kommuner 
och/eller regioner bör principerna kunna tillämpas fullt ut. Då behöver ägarna 
komma överens om sådant som hur styrelsen och lekmannarevisorerna ska 
utses och hur de krav på uppsikt som krävs enligt 6 kap. kommunallagen ska 
tillgodoses.” Nuvarande ägardirektiv ger dåliga förutsättningar för 
ägarkommunerna att utöva denna uppsiktsplikt på ett konsekvent sätt. Men det 
finns alltså en möjlighet att i bolagsordning/ägardirektiv komma överens om 
hur uppsiktsplikten för samtliga delägare ska kunna underlättas. I en del 
samägda kommunala bolag uppdrar man i ägardirektiv och/eller bolagsordning 
till en av delägarkommunerna att upprätta en sk bolagsstyrningsrapport, som 
sedan tillställs övriga delägare som underlag för utövande av uppsiktsplikten. 
Det fråntar ju inte resp ägarkommuns KS ansvaret att utöva sin uppsiktsplikt 
enligt KL 6 kap. 9 § och vid behov inhämta kompletterande uppgifter, men det 
minskar behovet av att alla delägare behöver fördjupa sig i bolagets 
verksamhet på detaljnivå. 
 Fråga: Skulle det förstärka och effektivisera er kommuns möjligheter att 


utöva kommunstyrelsens uppsiktsplikt om man i 
ägardirektiv/bolagsordning uppdrar till en av delägarkommunerna att 
upprätta en sk bolagsstyrningsrapport för Inlandsbanan AB och dess 
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dotterbolag? 
 Svar Ja 
 
3) Övriga synpunkter/förslag  
Juridiskt kunniga kommer att se över behovet av rent formella förändringar, 
men utöver ovan nämnda frågeställningar finns det säkert en del andra 
skrivningar i ägardirektivet och bolagsordningen som kan behöva uppdateras 
och vi är tacksamma för att få in synpunkter och förslag på detta. 
 Fråga: Vilka övriga förändringar av ägardirektiv och bolagsordning ser ni 


som nödvändiga eller önskvärda? 
 Svar: Sorsele kommun ser inga ytterligare behov av att justera 


ägardirektiven. Sorsele kommun har tillit till Inlandsbanans 
beredningsgrupp för ägarfrågor 


 
Ärendebeskrivning 
Nu gällande ägardirektiv och bolagsordning för Inlandsbanan AB fastställdes 
på årsstämman 2020. Sedan dess har mycket hänt både i Sverige och i vår 
omvärld som på olika sätt påverkar inlandsbanan AB och dess dotterbolag. Det 
finns därför all anledning att se över både ägardirektiv och bolagsordning så att 
dessa dels harmonierar med varandra och eventuellt ny lagstiftning, dels 
stämmer överens med hur delägarna ser på bolagets roll och möjligheter med 
de förutsättningar som vi ser idag. Bolagsstämman har utsett en 
beredningsgrupp för ägarfrågor att fungera som ”bollplank” till styrelsen inför 
ägarsamråd, samt att ta fram specifika frågeställningar och samla in 
synpunkter och förslag på ägardirektiv och bolagsordning inför en revidering, 
med målet att lägga ett förslag till reviderat ägardirektiv och bolagsordning för 
delägarna att ta ställning till inför bolagsstämman 2025. 
 
Beslutsunderlag 
Kommunchefens tjänsteutlåtande 
Skrivelse inklusive bilaga 1 från Inlandsbanan 
Bolagsordning 
Ägardirektiv 
Frågor till delägarna 
 
Förslag till beslut 
Ställföreträdande kommunchef lämnar i tjänstutlåtande förslag till beslut. 
 
Beslutsgång 
Ordföranden finner att det bara finns ett förslag vilket också blir 
Kommunstyrelsen beslut. 
 
 
Beslutet sänds till: 
Kommunfullmäktige 
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§ 9 Dnr 2019/339-003 
 
Säkerhetspolicy 
 
Kommunstyrelsen beslutar 
Föreslår kommunfullmäktige besluta; 
Att anta föreslagen säkerhetspolicy. 
 
Ärendebeskrivning 
Sorsele kommuns nu gällande säkerhetspolicy har inte reviderats sedan 2003 
och är baserad på då gällande lagstiftning, risker, organisation och begrepp. Ett 
nytt policydokument kan omhänderta både en uppdaterad lagstiftning och de 
utmaningar verksamhetsutövare idag ställs inför, som till exempel 
våldsbejakande extremism och det spända säkerhetsläget i Sverige och världen 
idag. 
 
Viljeinriktningen i policyn överensstämmer i stort med den tidigare, men har 
uppdaterats i format och innehåll för att takta med övriga styrdokument och 
kommunens nuvarande organisation. 
 
Definitioner: 
• Med verksamhetsskydd avses skydd av Sorsele kommuns verksamhet mot 


hot och de skyddsåtgärder som behövs för att förebygga och begränsa de 
skador som kan drabba kommunens information, medarbetare eller 
egendom. Således avses med verksamhetsskydd, skydd av kommunens 
verksamhet som inte kräver ett säkerhetsskydd. Medarbetarskydd är en del 
av verksamhetsskyddet och definieras som arbete för att bland annat 
skydda medarbetare och förtroendevalda mot hot, våld, otillbörlig och 
otillåten påverkan, samt olyckor och skador kopplat till tjänsteutövningen. 


• Med säkerhetsskydd avses skydd av verksamhet som har betydelse för 
Sveriges säkerhet, mot antagonistiska hot beträffande bland annat 
spioneri, sabotage och terroristbrott och som består i skyddsåtgärder 
avseende informationssäkerhet, fysisk säkerhet och personalsäkerhet. 
Säkerhetsskyddet ska således skydda den verksamhet hos Sorsele 
kommun som är av betydelse för Sveriges säkerhet. 


 
Beslutsunderlag 
Allmänna utskottet 2025-01-28 § 7 
Beredskapssamordnarens tjänsteutlåtande 
Förslag till Säkerhetspolicy 
Kommunfullmäktige 2003-06-23 § 41 
 
Förslag till beslut 
Allmänna utskottet – Föreslår att kommunfullmäktige besluta att anta 
föreslagen säkerhetspolicy. 
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Beslutsgång 
Ordföranden finner att det bara finns ett förslag vilket också blir 
Kommunstyrelsen beslut. 
 
 
Beslutet sänds till: 
Kommunfullmäktige 
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§ 10 Dnr 2025/38-003 
 
Kontinuitetspolicy 
 
Kommunstyrelsen beslutar 
Föreslå kommunfullmäktige besluta; 
Att anta föreslagen kontinuitetspolicy. 
 
Ärendebeskrivning 
Den 14 december 2022 antog EU-parlamentet CER-direktivet, samtidigt som 
NIS2-direktivet antogs. CER-direktivet föreslås införlivas i svensk lag under 
2025; lagen om motståndskraft hos kritiska verksamhetsutövare. Den nya 
lagen ställer bland annat krav på riskbedömning, åtgärder för motståndskraft 
och incidentrapportering. 
 
Kommunen kommer via denna policy att stärka sin förmåga att motstå och 
kunna fortsätta bedriva verksamhet trots olika samhällsstörningar, genom att 
systematiskt bedriva kontinuitetshantering i samtliga av sina samhällsviktiga 
verksamheter.  
 
Enligt kommunstyrelsens delegeringsordning 15.7 har idag enhetschef och 
verksamhetschef delegation att fastställa kontinuitetsplaner för egen 
verksamhet, men styrdokument saknas på området. 
 
Beslutsunderlag 
Allmänna utskottet 2025-01-28 
Beredskapssamordnarens tjänsteutlåtande 
Förslag till Kontinuitetspolicy 
 
Förslag till beslut 
Allmänna utskottet - Föreslå kommunfullmäktige besluta att anta föreslagen 
kontinuitetspolicy. 
 
Beslutsgång 
Ordföranden finner att det bara finns ett förslag vilket också blir 
Kommunstyrelsen beslut. 
 
 
Beslutet sänds till: 
Kommunfullmäktige 
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§ 11 Dnr 2024/388-434 
 
Samordning småviltsjakt Vindelfjällen, Sorsele kommun, 
2024/2025 
 
Kommunstyrelsen beslutar 
Informationen noteras. 
 
Ärendebeskrivning 
Sorsele kommun har via en överenskommelsemed Länsstyrelsen i 
Västerbottens län enats om lokal samordning av småviltsjakten i Grans och 
Rans samebyar säsongen för säsongen 2024/2025. 
 
Sedan 2006 har en lokal samordning av småviltsjakten i Gran och Ran sameby 
genomfört. Detta skedde först i ett projekt "Ammarnäsprojektet" under fyra 
säsonger. Utvärderingar av projektet visade på flera positiva effekter och inför 
jaktsäsongen 2011/2012 beslöt länsstyrelsen att den lokala samordning som 
Sorsele kommun ansvarat för skulle övergå till rullande verksamhet. 
 
Det är viktigt att en verksamhet som småviltsjaktupplåtelse på statens mark 
ovan odlingsgränsen hanteras rättssäkert och transparent. För att tydliggöra 
hanteringen av småviltsjakten samt ansvarsfördelningen mellan Sorsele 
kommun och länsstyrelsen i förvaltningsmodellen finns den skriftliga 
överenskommelsen. 
 
Säsongen avlöpte i det stora hela smidigt och samarbetet med Länsstyrelsen 
och Grans sameby har fungerat mycket bra och inga störningar har 
inrapporterats. Samarbetet med Ran strulade på grund av att de stängde av 
vägen till Kraipe trots att ett område var öppet för jakt. Länsstyrelsen 
kopplades in och efter samtal från Länsstyrelsen med Rans sameby klargjordes 
att vägen skulle vara öppen och endast stängas vid specifika tillfällen, till 
exempel vid renslakt. Länsstyrelsen kommer även att följa upp ärendet. 
 
I år har kommunen sålt 356 jaktkort mot 415 år 2023, det vill säga 59 jaktkort 
mindre. En av förklarningarna kvar vara att transport med helikopter har blivit 
en hel del dyrare. 
 
Utifrån ekonomiskt utfall från projektet så finns vid utgången av 2024 ett 
underskott om -84 200 kronor. Detta följer med till kommande säsong och 
verksamhetens ekonomi blandas inte in i kommunens övriga verksamheter. 
 
Beslutsunderlag 
Överenskommelse med Länsstyrelsen 
Rapport småviltsjakt 2024 
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Ekonomiskt resultat 2024 
 
Förslag till beslut 
Ordförande – Informationen noteras. 
 
Beslutsgång 
Ordföranden finner att det bara finns ett förslag vilket också blir 
Kommunstyrelsen beslut. 
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§ 12 Dnr 2024/406-510 
 
Kollektivtrafikplan 2025 
 
Kommunstyrelsen beslutar 
Anta upprättat förslag till kollektivtrafikplan 2025–2027. 
 
Ärendebeskrivning 
Region Västerbotten, kollektivtrafikmyndigheten, begär varje år in 
kollektivtrafikplaner från kommuner och regioner. Planen ska upprättas för en 
period om tre år och behandla all trafik i kommunen som är allmän 
kollektivtrafik och beställs via kollektivtrafikmyndigheten. Planen ska lämnas 
senast i mars månad varje år för att bland annat initiera upphandlingsprocesser, 
ge information om skoltider, tidtabellskiften och budget. 
 
Beslutsunderlag 
Allmänna utskottet 2025-01-28 § 18 
Förslag till kollektivtrafikplan 2025-2027 
 
Förslag till beslut 
Allmänna utskottet - Anta upprättat förslag till kollektivtrafikplan 2025–2027. 
 
Beslutsgång 
Ordföranden finner att det bara finns ett förslag vilket också blir 
Kommunstyrelsen beslut. 
 
 
Beslutet sänds till: 
Regionala kollektivtrafikmyndigheten 
Länstrafiken 
Sorsele Buss & Taxi AB 
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§ 13 Dnr 2025/27-026 
 
Revidering av Riktlinjer för arbetsmiljöarbete samt Riktlinjer 
för arbetskläder och skyddsskor 
 
Kommunstyrelsen beslutar 
Antar reviderade riktlinjer för arbetsmiljöarbete samt riktlinjer för arbetskläder 
och skyddsskor, med aktuella hänvisningar till Arbetsmiljöverkets 
författningssamling som från 1 januari 2025 fått ny regelstruktur. 
 
Ärendebeskrivning 
Den 15 september 2023 beslutade Arbetsmiljöverket att deras författnings-
samling (även kallade föreskrifter eller AFS:ar) samt de tillhörande allmänna 
råden, ska få en ny regelstruktur som träder i kraft den 1 januari 2025. 
Strukturändringen innebär att de tidigare 67 föreskrifterna slås ihop till 15 mer 
omfattande föreskrifter. Se bilaga med regelöversikt från Arbetsmiljöverket. 
 
Syftet med den nya regelstrukturen är att förtydliga. Den ska ge bättre 
överblick, tydliggöra vilka regler som gäller för vem samt att flera föreskrifter 
kan gälla parallellt. I den nya regelstrukturen kommer de allmänna råden i 
direkt anslutning till paragrafen de gäller för. Ålderdomliga ord är utbytta, 
texten är skriven med ett enklare språk, och föreskrifterna digitaliseras. 
 
Reglerna är i stort sett desamma som tidigare, med samma skydd för 
arbetstagare och samma krav för arbetsgivare, förutom ett viktigt undantag. 
Reglerna för byggherrar, projektör och byggarbetsmiljösamordnare har utökats 
och skärpts på grund av nya krav som grundar sig på det stigande antalet 
arbetsplatsolyckor och dödsfall inom byggbranschen. 
 
Eftersom vi hänvisar till vissa av föreskrifterna i Riktlinjer för 
arbetsmiljöarbete (sidorna 4 och 26) samt Riktlinjer för arbetskläder och 
skyddsskor (sidan 6) behöver vi nu revidera dem med hänvisningar till rätt 
plats i den nya strukturen. Övriga riktlinjer under Arbetsmiljöpolicyn gäller 
fortfarande. 
 
Beslutsunderlag 
Allmänna utskottet 2025-01-28 § 5 
HR-handläggarens tjänsteutlåtande 
Reviderade Riktlinjer för arbetsmiljöarbete, förslag 
Reviderade Riktlinjer för arbetskläder och skyddsskor, förslag 
Arbetsmiljöverket AFS Regelöversikt 
 
Förslag till beslut 
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Allmänna utskottet - Anta reviderade Riktlinjer för arbetsmiljöarbete samt 
Riktlinjer för arbetskläder och skyddsskor, med aktuella hänvisningar till 
Arbetsmiljöverkets författningssamling som från 1 januari 2025 fått ny 
regelstruktur. 
 
Beslutsgång 
Ordföranden finner att det bara finns ett förslag vilket också blir 
Kommunstyrelsen beslut. 
 
 
Beslutet sänds till: 
Personalenheten 
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§ 14 Dnr 2022/63-047 
 
Slutredovisning statligt stöd - Ekonomi i balans 
 
Kommunstyrelsen beslutar 
Godkänner slutredovisningen. 
 
Ärendebeskrivning 
Sorsele kommun ansökte våren 2022 om det tillfälliga statsbidraget för 
kommunala åtgärder för en ekonomi i balans. 
 
Delegationen för kommunal ekonomi i balans (Delegationen) beslutade den 25 
augusti 2022 att bevilja Sorsele kommun bidrag för de ansökta åtgärderna: 
 Fastighetsdrift och fastighetsförvaltning 1 062 275 kronor (50 % av ansökt 


belopp) –angiven besparing 500 000 kronor till och med 2024. 
 Omstrukturering av fastigheterna i lokalbank 1 040 000 kronor – angiven 


besparing 960 000 kronor till och med 2024. 
 Totalt beviljades bidrag med 2 102 275 kronor och hälften av bidraget, 


1 051 138 kronor, betalades ut i samband med Delegationens beslut om 
bidrag. 


 
Kommunen lämnade en delredovisning under hösten 2023. Av 
delredovisningen framgick att åtgärden fastighetsdrift och fastighetsförvaltning 
följde tidplan och ekonomisk plan, medan omstrukturering av fastigheter i 
lokalbank inte hade kommit i gång som planerat. 
 
I november 2023 lämnade Sorsele kommun in en ändringsanmälan avseende 
åtgärden omstrukturering av fastigheter i lokalbank. Arbetet med 
genomförandet av åtgärden var försenat och kostnaden för åtgärden skulle 
komma att bli lägre. 
 
Kommunen ville därför justera både kostnad och besparing för åtgärden. 
Delegationen godkände kommunens ändringsanmälan. Sorsele kommun 
lämnade in ytterligare en delredovisning i januari 2024 och visade då båda 
åtgärderna följde tidplan och ekonomisk plan. 
 
En slutredovisning lämnades in till Delegationen den 31 oktober 2024. Av 
slutredovisningen framgick att båda åtgärderna är genomförda, men till en 
lägre kostnad än vad som angivits tidigare. 
 
Delegationen för kommunal ekonomi i balans har godkänt Sorsele kommuns 
slutredovisning med justering av tidigare beviljat belopp till 1 613 205 kronor. 
Resterande del av det beviljade bidraget, 562 067 kronor, betalas ut till 
kommunen. 


30







  SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
  Datum  
 
Kommunstyrelsen 2025-02-11   


 
Detta protokoll är elektroniskt justerat och  Utdragsbestyrkande 
juridiskt bindande 


 
Beslutsunderlag 
Beslut om slutredovisning från Kammarkollegiet 
 
Förslag till beslut 
Ordförande – Informationen noteras. 
 
Beslutsgång 
Ordföranden finner att det bara finns ett förslag vilket också blir 
Kommunstyrelsen beslut. 
 
 
Beslutet sänds till: 
Ekonomienheten 
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§ 15 Dnr 2019/426-293 
 
Slutredovisning investeringsprojekt - Solhem kök 
 
Kommunstyrelsen beslutar 
Föreslår kommunfullmäktige besluta; 
Att godkänna slutredovisningen. 
 
Ärendebeskrivning 
Kommunstyrelsen beslutade 2021 att ge kommunchefen uppdraget att utreda 
storköksfrågan både för ett nytt storkök samt alternativ med utlokalisering för 
entreprenad. Det beviljades 200 000 kronor i investeringsmedel. Efter detta har 
det skett en hel del förändringar i omvärlden som gör att bedömningen att 
lägga ut köksverksamheten på entreprenad inte längre känns aktuell. Detta 
främst utifrån ett beredskapsperspektiv. Nybyggnad av storkök skulle kräva en 
stor investering. 
Nuvarande storköket har moderniserat en hel del av sin utrustning under sista 
halvåret men kommer att behöva göra ytterligare åtgärder efter 
livsmedelsinspektion. Man har också en mycket hög kapacitet att snabbt gå 
upp i antal portionsleveranser om så skulle krävas vid höjd beredskap. Detta 
ses också som ett tungt vägande argument för att bibehålla nuvarande storkök. 
 
Slutredovisning av investeringen: 
Investeringen avser ett nytt kyl- och fryssystem, samt ventilationssystem för 
ugnar på Solhem Centralkök. 
 
Ekonomiskt utfall: 
Beslutad budget 200 000 kronor 
Totalt kostnad 206 523 kronor 
 
Orsak till avvikelse: 
Vid offertförfrågan fick vi ett kostnadsförslag där inte HBV avgiften var 
inkluderad, därav avvikelse. 


 
Beslutsunderlag 
Kommunfullmäktige 2023-06-26 § 78 
Slutredovisning 
 
Förslag till beslut 
Ordförande – Föreslår att kommunfullmäktige godkänner slutredovisningen. 
 
Beslutsgång 
Ordföranden finner att det bara finns ett förslag vilket också blir 
Kommunstyrelsen beslut. 
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Beslutet sänds till: 
Kommunfullmäktige 
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§ 16 Dnr 2025/30-040 
 
Nollbudget måltidsverksamheten 
 
Kommunstyrelsen beslutar 
Att införa nollbudget från och med 2026-01-01 för måltidsverksamheten, som 
tillhör den tekniska verksamheten; en budget i balans utan några erhållna 
subventioner från politiken och där faktiska intäkter respektive kostnader 
framkommer på ett mycket tydligare sätt jämfört med idag. I en nollbudget, 
där målsättningen är att erhålla ett nollresultat, budgeteras lika stora intäkter 
som kostnader. 
 
Ärendebeskrivning 
Idag subventionerar politiken måltidsverksamheten med två miljoner kronor. 
Subventionen gör att kostnaden per portion kan hållas nere från det faktiska 
priset. Vid en nollbudget erhålls en bättre kontroll på de faktiska kostnaderna, 
samt att det blir mer rättvist fördelat mellan verksamheterna. Tack vare 
subventionerna från politiken och den återhållsamma hanteringen avseende 
inköp har Sorsele kommun kunnat hålla nere de faktiska matpriserna. 
 
Beslutsunderlag 
Allmänna utskottet 2025-01-28 § 13 
Teknisk chefs tjänsteutlåtande 
 
Förslag till beslut 
Allmänna utskottet – Lämnar i beslut 2025-01-28 § 13 förslag till beslut. 
 
Beslutsgång 
Ordföranden finner att det bara finns ett förslag vilket också blir 
Kommunstyrelsen beslut. 
 
 
Beslutet sänds till: 
Teknisk chef 
Enhetschef för måltidsverksamheten  
Ekonomienheten 
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§ 17 Dnr 2018/99-510 
 
Slutredovisning investeringsprojekt - Digitala infartsskyltar 
 
Kommunstyrelsen beslutar 
Föreslår kommunfullmäktige besluta; 
Att godkänna slutredovisningen. 
 
Ärendebeskrivning 
Kommunstyrelsen beslutade 2022-02-15 § 26 att uppdrag till 
utvecklingsverksamheten att påbörja tillståndsprocess och inköpsprocess av 
två digitala infartsskyltar till en total budgeterad kostnad på 900 000 kronor. 
Detta belopp har avsatts via bygdeavgiftsmedel. Efter upphandling beräknades 
kostnaden för upprättande av två skyltar till ca 1 120 000 kronor inklusive 
interna kostnader. Skillnaden mellan budgeterad kostnad och faktisk kostnad 
beror på generella kostnadsökningar på material och transporter de senaste 1,5 
åren. 
 
Då det saknades 220 000 kronor för att köpa in två skyltar omfördelade 
kommunfullmäktige 2023-06-26 § 80 investeringsmedel från inköp av GPS till 
inköp av digital informationsskylt. 
 
Slutredovisning: 
Det har varit en viss inkörstid med tekniska problem som exempelvis elkablar 
till platserna, ljusrelä som behövt bytas och uppkopplingen digitalt. Även 
inkörningstid med systemet för publicering och vad som ska publiceras har det 
varit. Allt färre problem allt eftersom tiden har gått. 
 
Ekonomisk redovisning: 
Beslutad budget 220 000 kronor 
Totalt kostnad 225 841 kronor 
Avvikelse mot budget - 5 841 kronor 
 
Förklaring till avvikelsen: 
De digitala infartsskytarna två stycken har finansierats via investeringsmedel 
samt via bygdemedel som avsatts under ett antal år. Totala kostnaden blev 
1 190 000 kronor. Budget för hela projektet var 1 120 000 kronor (900 000 
kronor bygdemedel, 220 000 kronor investeringsmedel). Underskottet beror på 
extra kostnader i samband med installationen då det var problem med 
strömtillförsel till skyltarna. 
 
Beslutsunderlag 
Kommunfullmäktige 2023-06-26 § 80 
Slutredovisning 
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Förslag till beslut 
Ordförande – Föreslår att kommunfullmäktige godkänner slutredovisningen. 
 
Beslutsgång 
Ordföranden finner att det bara finns ett förslag vilket också blir 
Kommunstyrelsen beslut. 
 
 
Beslutet sänds till: 
Kommunfullmäktige 
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§ 18 Dnr 2025/29-806 
 
Taxa idrottshallen, Baseco Arena 
 
Kommunstyrelsen beslutar 
Föreslå kommunfullmäktige besluta; 
- Anta föreslagen taxa för Baseco Arena. 
- De nya taxorna blir gällande från och med 2025-04-01. 
 
Ärendebeskrivning 
Ny taxa ska antas gällande uthyrning lokaler vid Baseco Arena utifrån 
ombyggnation av gamla idrottshallen i Sorsele till en A-hall och B-hall. 
 
Jämfört med dagens hyresnivå har inga direkta prishöjningar föreslagits men 
indirekt har priset per timme ökat för hyresgäster som inte har haft behov av 
att hyra utrustning. Förslaget är att ta bort hyresalternativen med eller utan 
utrustning och alltid hyra ut hallen med utrustning. Anledningen är att förenkla 
för hyresgästen och att prisökningen blir marginell. 
 
Beslutsunderlag 
Allmänna utskottet 2025-01-28 § 10 
Utvecklingschefens tjänsteutlåtande 
Förslag till ny taxa 
Nu gällande taxa, antagen av kommunfullmäktige 2018-06-25 § 39 
 
Förslag till beslut 
Allmänna utskottet - Föreslå kommunfullmäktige besluta att anta föreslagen 
taxa för Baseco Arena. De nya taxorna blir gällande från och med 2025-04-01. 
 
Beslutsgång 
Ordföranden finner att det bara finns ett förslag vilket också blir 
Kommunstyrelsen beslut. 
 
 
Beslutet sänds till: 
Kommunfullmäktige 
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§ 19 Dnr 2023/437-106 
 
Bygdemedel 2024 - disponering nr 2 
 
Kommunstyrelsen beslutar 
Utifrån Handlingsplan bygdemedel 2024 fördelas kvarvarande medel från 
potten ”Allmänna näringslivsfrämjande åtgärder och medfinansiering av 
projekt 2024” enligt följande: 
 71 021 kronor – verksamhet ”Medfinansiering i projekt” 22020, projekt 


3701. Detta främst för att tillföra medel för medfinansiering av projektet 
”Kompetens i Samverkan” för år 2025 och år 2026. 


 
Ärendebeskrivning 
Kommunstyrelsen 2023-10-24 § 190 antog Handlingsplan för bygdemedel 
2024. Medel att fördela inom potten ”Näringslivsfrämjande åtgärder och 
medfinansiering av projekt” uppgick till cirka 341 000 kronor. Av dessa har 
kommunstyrelsen 2024-02-27 § 27 tagit beslut om fördelning av disponering 
nr 1 med 270 000 kronor. Kvar att fördela av potten 2024 är 71 021 kronor. I 
detta ärende ska kommunstyrelsen besluta om användandet av denna 
kvarvarande pott. 
 
Beslutsunderlag 
Allmänna utskottet 2025-01-28 § 11 
Utvecklingschefens tjänsteutlåtande 
Handlingsplan bygdemedel 2024 revidering 
 
Förslag till beslut 
Allmänna utskottet lämnar 2025-01-28 § 11 förslag till beslut. 
 
Beslutsgång 
Ordföranden finner att det bara finns ett förslag vilket också blir 
Kommunstyrelsen beslut. 
 
 
Beslutet sänds till: 
Utvecklingschef 
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§ 20 Dnr 2024/569-106 
 
Bygdemedel 2025 - Disponering nr 1 
 
Kommunstyrelsen beslutar 
Utifrån Handlingsplan bygdemedel 2025 fördelas medel från potten 
”Allmänna näringslivsfrämjande åtgärder och medfinansiering av projekt 
2025” med totalt 295 000 kronor enligt följande: 
 180 000 kronor – Medfinansiering projekt till verksamhet 22020 
 90 000 kronor – Marknadsföring till verksamhet 22010 
 25 000 kronor – Fritidsbanken för år 2025 till projekt 3703 
 
Ärendebeskrivning 
Sorsele kommun har antagit Handlingsplan för bygdemedel 2025, 
kommunstyrelsen 2024-11-26 § 196. Handlingsplanen fördelar de disponibla 
medlen som är cirka 900 000 kronor per år enligt följande: 
 35 % till ”Allmänna näringslivsfrämjande åtgärder och medfinansiering av 


projekt”, cirka 315 000 kronor. Hur dessa medel ska fördelas beslutar 
kommunstyrelsen. 


 65 % till ”Främjande av kommunens föreningsliv”, cirka 585 000 kronor. 
Dessa medel avsätts för föreningar att söka och görs senast 31 januari 
2025, där kommunen får yttra sig innan beslut tas av Länsstyrelsen. 


 
I dagens ärende ska nu kommunstyrelsen besluta om mer specifikt användande 
av medel för ” Allmänna näringslivsfrämjande åtgärder och medfinansiering 
av projekt. 
 
Beslutsunderlag 
Allmänna utskottet 2025-01-28 § 12 
Utvecklingschefens tjänsteutlåtande 
Handlingsplan bygdemedel 2025 
 
Förslag till beslut 
Allmänna utskottet lämnar i beslut 2025-01-28 § 12 förslag till beslut. 
 
Beslutsgång 
Ordföranden finner att det bara finns ett förslag vilket också blir 
Kommunstyrelsen beslut. 
 
 
Beslutet sänds till: 
Kommunikatör, Kultur- och fritidschef, Socialchef, Arbetsmarknad/Piraten, Utvecklingschef 
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§ 21 Dnr 2022/283-170 
 
Slutredovisning investeringsprojekt - Inköp av begagnad 
ledningsbil 
 
Kommunstyrelsen beslutar 
Föreslår kommunfullmäktige besluta; 
Att godkänna slutredovisningen av investeringsprojekt – inköp av begagnad 
ledningsbil. 
 
Ärendebeskrivning 
Räddningschefen har varit i kontakt med andra räddningstjänster för att få tips 
om hur ska kommunen tänka, till exempel vad som är viktigt för säkerhet och 
arbetsmiljö. Annonser och auktioner bevakades. De få objekt som uppfyllde 
våra villkor och budget var årsmodell 2018–2019. 
 
Under hösten hittades en bil i årsmodell 2021 med rätt färg och utrusning för 
221 000 kronor. Beräknad kostnad för ombyggnad till utryckningsfordon 
50 000 kronor. Med byten och eget arbete, stannade kostnaden på ca 40 000 
kronor. 
 
Beskrivning av investeringen: 
Inköp av en begagand ledningsbil som styrkeledarna använder. 
Måluppfyllelse: Stärka kommunens förmåga att hantera samhällsstörningar. 
 
Budget: 250 000 kronor 
Kostnad: 261 353,85 kronor 
Resultat: -11 353,85 kronor 
 
Förklaring till avvikelse: 
Objekten som skulle rymmas inom ramen skulle vara årsmodell 2018-2019 
och att bilen skulle rymmas inom kommunens bilpolicy en längre tid eftersom 
utrustning av bilar är så pass kostsam. En del pengar har sparats in genom att 
en del av montagearbetet av utförts själva i syfte att hålla nere kostnaderna. 
Avvikelsen belastar driftbudgeten. 
 
Beslutsunderlag 
Kommunfullmäktige 2022-06-20 § 58 
Fakturor till investeringen 
Slutredovisning 
Räddningschefens tjänsteutlåtande 
 
Förslag till beslut 
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Räddningschefen - Att godkänna slutredovisningen av investeringsprojekt – 
inköp av begagnad ledningsbil. 
 
Beslutsgång 
Ordföranden finner att det bara finns ett förslag vilket också blir 
Kommunstyrelsen beslut. 
 
 
Beslutet sänds till: 
Kommunfullmäktige 
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§ 22 Dnr 2023/15-512 
 
Trafiksäkerhetsutredning för Sorsele tätort 
 
Kommunstyrelsen beslutar 
 
 Samhällsbyggnadschefen får i uppdrag att utreda kostnaden för att sätta 


upp hastighetsvarningskylt samt hur kostnaden ska finansieras. Uppdrag 
lämnas också att göra en ny utredning över hur barnens huvudsakliga 
skolväg ser ut. 


 Därefter får samhällsbyggnadschef i uppdrag att ta fram förslag till nya 
lokala trafikföreskrifter utifrån utredningens slutsatser; 
 Hastigheten bör sänkas från 50 km/h till 30 km/h på barnens 


huvudsakliga färdvägar till och från skolorna i kommunen. 
 Hastigheten bör sänkas från 50 km/h till 30 km/h förbi lekplatserna på 


Östanåvägen och Jägargatan samt vid Svergovallen i Sorsele. Frågan 
kring gupp på Jägargatan behöver utredas vidare. 


 Hastigheten bör sänkas från 50 km/h till 30 km/h på E45 förbi skolan i 
Blattnicksele. 


 Trafiknämnden/Samhällsbyggnadsnämnden bör få i uppdrag att utreda 
om hastighetssänkning till 50 km/h gällande E45 i Blattnicksele fram 
till fotbollsplanen, Österåsen, är genomförbart då det ligger utanför 
kommunens ansvarsområde vad gäller lokala trafikföreskrifter. Detta 
för att öka säkerheten för de barn och ungdomar som idag cyklar till 
fotbollsplanen utan att vara separerade från bilar och tung trafik. 


 
Ärendebeskrivning 
Tekniska verksamheten fick av kommunfullmäktige 2022-02-28 § 9, dnr 
2021/193–106, i uppdrag att genomföra en trafiksäkerhetsutredning inom 
Sorsele tätort. Ärendet har sitt ursprung i ett medborgarförslag där förslaget är 
att införa generell hastighetsbegränsning inom Sorsele tätort med 40 km/h. Vid 
skolor och dagis skulle nuvarande hastighetsbegränsning behållas, 30 km/h. 
 
Under våren 2024 flyttades ansvaret för ärendet över på 
samhällsbyggnadsnämnden som är kommunens trafiknämnd för vidare 
handläggning. 
 
Beslutsunderlag 
Allmänna utskottet 2025-01-28 § 17 
Samhällsbyggnadschefens tjänsteutlåtande 
Trafiksäkerhetsutredning 
Sammanställning – Hur tar du dig till skolan 
Sammanställning – Undersökning av upplevda incidenter/riskfyllda situationer 
längs Rankbäcksrakan 
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Förslag till beslut 
Allmänna utskottet lämnar 2025-01-28 § 17 förslag till beslut. 
Ordförande – Samhällsbyggnadschefen får i uppdrag att utreda kostnaden för 
att sätta upp hastighetsvarningskylt samt hur kostnaden ska finansieras. 
Uppdrag lämnas också att göra en ny utredning över hur barnens skolväg ser 
ut. 
 
Beslutsgång 
Ordföranden finner att kommunstyrelsen beslutar utifrån samtliga förslag. 
 
 
Beslutet sänds till: 
Samhällsbyggnadschef 
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§ 23 Dnr 2018/20-253 
 
Försäljning av del av fastigheten Norrsele 1:53 
 
Kommunstyrelsen beslutar 
Sökande beviljas uppskov för villkorat markköp till 31 december 2025. 
 
Jäv 
På grund av jäv deltar inte Kjell Öjeryd (V) i handläggningen av detta ärende 
och lämnar sammanträdet. Ingen ersättare inträder. 
 
Ärendebeskrivning 
Kommunstyrelsen har 2018-02-13 § 21 beslutat att sälja del av Norrsele 1:53 
utifrån vissa förutsättningar. 
 
En del förutsättningar ändrades vilket ledde till ett nytt beslut i 
kommunstyrelsen 2022-04-12 § 54 där kommunstyrelsen vidhåller redan taget 
försäljningsbeslut samt att godkänna köparens ändrade verksamhetsinriktning. 
Ett av villkoren var att försäljningen ska ha skett innan 1 juni 2024. 
Kommunstyrelsen medgav i beslut 2024-06-11 § 96 uppskov till 1 december 
2024, följt av beslut av kommunstyrelsen 2024-09-10 § 127 där uppskov 
medgavs för villkorat markköp till 31 januari 2025 eftersom beslut om ny 
detaljplan ännu inte var klart. 
 
Kommunfullmäktige antog detaljplanen 2024-12-09 § 126, dnr 2024/632-214. 
Länsstyrelsen har nu beslutat att överpröva detaljplanen för att främst utreda 
strandskyddsfrågan för att se om detaljplanen kan godkännas, eller om beslutet 
om antagande ska upphävas. Detta gör att tekniska verksamheten inte kan gå 
vidare med markköpet i dagsläget. 
 
Beslutsunderlag 
Allmänna utskottet 2025-01-28 § 16 
Samhällsbyggnadschefens tjänsteutlåtande 
Kommunstyrelsen 2024-09-10 § 127 
Kommunstyrelsen 2022-04-12 § 54 
 
Förslag till beslut 
Allmänna utskottet - Sökande beviljas uppskov för villkorat markköp till 31 
december 2025. 
 
Beslutsgång 
Ordföranden finner att det bara finns ett förslag vilket också blir 
Kommunstyrelsen beslut. 
 
Beslutet sänds till: Samhällsbyggnadschef, teknisk chef, sökande 
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§ 24 Dnr 2021/619-214 
 
Detaljplan för delar av Ammarnäs 1:1 och Ammarnäs 1:2 
 
Kommunstyrelsen beslutar 
att Sorsele kommun överklagar mark-och miljödomstolens beslut enligt 
följande: 
 
Yrkande  
Med begäran om prövningstillstånd, yrkar Sorsele kommun (kommunen) att 
Mark- och miljööverdomstolen, med upphävande av mark- och miljöstolens 
dom, fastställer kommunens beslut den 28 februari 2022, KF § 11, att anta 
detaljplan för delar av Sorsele Ammarnäs 1:1 och 1:2. 
 
Skälen för prövningstillstånd 
Det finns dels anledning att tvivla på att mark- och miljödomstolen dömt rätt, 
dels anledning att ta upp målet för att ge andra domstolar vägledning i 
rättstillämpningen. 
 
Grunder för frågan om prövningstillstånd 
Mark- och miljödomstolen har bedömt att detaljplanen möjliggör en 
förändring av det aktuella planområdet på ett sätt som påtagligt skadar ett 
riksintresse. Eftersom planen inte medger någon exploatering, eller egentlig 
förändring av planområdet överhuvudtaget, utan snarare innebär ett förstärkt 
skydd för områdets karaktär till skydd för kulturmiljön är det inte fråga om en 
åtgärd som kan skada det intresse för kulturmiljövården som kan föreligga. 
Dessutom kan under inga förhållanden påtaglighetsrekvisitet vara tillämpligt. 
Mark- och miljödomstolens bedömning är således felaktig. 
 
Varje förändring inom ett detaljplaneområde kan komma att innebära en 
påverkan. Även om den aktuella planen innebär en förändring av 
användningsområden, är det inte fråga om någon tillkommande exploatering, 
utan snarare en manifestation av den faktiskt pågående markanvändningen. 
Bestämmelsen om påtaglig skada ska tillämpas vid ny eller förändrad 
markanvändning och frågan om huruvida detaljplanen innebär en förändring 
av pågående markanvändning och hur en eventuell skada i så fall ska bedömas 
och då särskilt bedömningen av påtaglighetsrekvisitet är av vikt för 
rättstillämpningen. 
 
Grunder för överklagandet 
Den nu aktuella detaljplanen görs inte i syfte att förändra planområdet eller 
tillåta utökade byggrätter eller någon form av markexploatering, utan 
ändringen görs för att underlätta den faktiska markanvändningen på ett mera 
ändamålsenligt sätt. Där det idag ligger bostadsbyggnader på parkmark 
planläggs den delen av planområdet för bostadsändamål, vilket möjliggör en 
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eventuell avstyckning samtidigt som annan mark planläggs för besöksnäring 
med möjlighet att överlåta marken för framtida föreningsdrift. Vidare införs en 
rad skyddsbestämmelser, bland annat en planbestämmelse om att viss mark 
ska vara vegetationsklädd, vilket innebär en förstärkning av skyddet för 
områdets nuvarande karaktär. 
 
För att en åtgärd ska anses medföra en påtaglig skada för kulturmiljövården 
ska den antingen ha bestående negativ inverkan på det aktuella intresset eller 
tillfälligt ha mycket stor negativ påverkan på detta. Skadan eller risken för 
skada måste också vara av en viss dignitet. I detta fall möjliggör inte 
planändringen någon påverkan på planområdet och därmed uppstår inte heller 
någon skada eller risk för skada på kulturmiljön. 
 
Länsstyrelsen är den expertmyndighet som har att bevaka planbeslut ur ett 
samlat statligt perspektiv och överpröva planer om till exempel ett riksintresse 
inte tillgodoses. Länsstyrelsen har i detta fall inte bedömt att kommunens 
beslut kan antas innebära att ett riksintresse inte tillgodoses, än mindre att det 
skulle vara fråga om en påtaglig risk för skada.  
 
Mark- och miljödomstolen lägger i sin dom stor vikt vid en så kallad 
buffertzon, belägen i en sluttning mot kyrkstaden, bestående av befintliga 
vegetationen i form av träd och skoglig undervegetation. Denna zon ska 
tillsammans med liknande vegetation inom kyrkstaden uppfattas som en 
helhet, där buffertzonen enligt domstolen utgör en helt nödvändig barriär 
mellan bostadsbebyggelsen och det område som är avsatt för att bevara och 
värna kulturhistoriska värden. 
 
Det kan konstateras att det för närvarande inte finns något skydd för den 
utpekade vegetationen i detaljplanen eller på annat sätt. Med en 
planbestämmelse om att markområdet ska vara vegetationsklätt uppnås ett 
starkare skydd än tidigare, vilket enligt kommunen innebär en positiv inverkan 
på riksintresset.  
 
Det är överhuvudtaget en svår uppgift att i detaljplaner skydda befintlig 
vegetation i form av till exempel träd och buskar. Med egenskapsbestämmelser 
går det att skydda enskilda träd som anses utgöra värdefulla inslag i miljön 
genom bevarandebestämmelser. Sådana bestämmelser bör då kombineras med 
ett krav på marklovplikt för borttagande. Ett sådant skydd är dock inte 
anpassat för den typ av vegetation som är aktuell i detta fall. Här kan också 
tilläggas att den nya planen även innehåller en rad andra skyddsbestämmelser, 
bland annat om utökad lovplikt för en rad åtgärder vilket ytterligare stärker 
skyddet för den befintliga kulturmiljön. 
 
Sammanfattning 
Mark- och miljödomstolens bedömning att planförslaget möjliggör 
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förändringar av områdets karaktär som påtagligt kan skada riksintresset för 
kulturmiljövården är felaktig. Det aktuella planförslaget innebär inga negativa 
förändringar, utan endast en mera ändamålsenlig användning av området och 
därtill en förstärkning av skyddet för kulturmiljön i förhållande till vad som nu 
gäller.  
 
I fråga om bedömningen av om en detaljplan strider mot riksintressen ska den 
bedömningen i första hand göras av länsstyrelsen vid dess ställningstagande 
enligt 11 kap. 10 § plan- och bygglagen. Länsstyrelsen har i detta fall inte 
bedömt att planen överhuvudtaget strider mot riksintresset för 
kulturmiljövården. 
 
Mark- och miljödomstolen hänvisar i sitt avgörande till två domar från Mark- 
och miljööverdomstolen – MÖD 2017:49 och MÖD 2014:12. I Vadstenafallet 
från 2017 var det fråga om en större exploatering av tre flerfamiljshus i en 
slottspark med rötter i 1500-talet, där det dessutom förelåg ett bristfälligt 
underlag beträffande konsekvenserna för fladdermöss som förekom i 
planområdet. Även i Uppsalafallet från 2014 var det fråga om en mycket stor 
exploatering som enligt vissa bedömningar skulle orsaka irreversibla skador på 
kulturmiljön. Planens ansågs även avvika från översiktsplanen, varför det även 
var fråga om vissa formfel enligt den äldre plan- och bygglagen. Dessa två 
planer, som skulle möjliggöra betydande exploateringar samt även innehöll 
andra problem, går inte att på något sätt jämföra med det den nu aktuella 
planen och dess förändringar med stor bevarandekaraktär. 
 
 
Ärendebeskrivning 
Kommunfullmäktige antog 2022-02-28 § 11 detaljplan för delar av Ammarnäs 
1:1 och Ammarnäs 1:2. Under förutsättning att detaljplanen vinner laga kraft, 
är kommunens intention att medverka till inrättande av ett kulturreservat för 
”Lapplassen”. 
 
Beslutet överklagades och därefter har en lång och omfattande rättsprocess 
pågått. Mark- och miljödomstolen meddelade 2024-12-19 dom i ärendet och 
upphäver Kommunfullmäktiges beslut den 28 februari 2022 § 11. 


 
 
Beslutsunderlag 
Kommunfullmäktige 2022-02-28 § 11 
Mark- och miljödomstolen 2024-12-19, dom i mål nr P 913-22 
 
Förslag till beslut 
 
 
Beslutsgång 
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Ordföranden finner att det bara finns ett förslag vilket också blir 
Kommunstyrelsen beslut. 
 
 
Beslutet sänds till: 
Mark- och miljödomstolen 
Samhällsbyggnadschef 
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§ 25 Dnr 2024/493-606 
 
Redovisning - skolfrånvaro läsår 2024/2025 
 
Kommunstyrelsen beslutar 
Informationen noteras. 
 
Ärendebeskrivning 
Till huvudmannen presenteras sammanställning av all frånvaro som överstigen 
15 % oavsett om det är anmäld frånvaro eller icke anmäld.  
 
Till förra mötet var det 80 elever som hade mer än 15 % frånvaro. 
I sammanställningen 2024-10-26 till och med 2025-01-20 visar att den siffran 
minskat till 69 elever. Arbetar nu med rutinen att koppla in mentor, i första 
hand, för att följa upp vad beror frånvaro på för få tydligare bakgrund till 
vilken insats om behövs. 
 
Beslutsunderlag 
Social- och utbildningsutskott 2025-01-27 § 8 
 
Förslag till beslut 
Ordförande – Informationen noteras. 
 
Beslutsgång 
Ordföranden finner att det bara finns ett förslag vilket också blir 
Kommunstyrelsen beslut. 
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§ 26 Dnr 2024/492-606 
 
Redovisning - anmälan om kränkande behandling 2024/2025 
 
Kommunstyrelsen beslutar 
Informationen noteras. 
 
Ärendebeskrivning 
Rektor för förskolan och rektor som får kännedom om att ett barn eller elev 
anser sig ha blivit utsatt för kränkande behandling i samband med 
verksamheten är skyldig att anmäla detta (Skollagen 6 kap. 10 §).  
 
Antal utredningar som genomförts utifrån diskriminering och annan kränkande 
behandling i förskolan- och fritidsverksamheten, förskoleklass, grundskola och 
gymnasium redovisas 34 ärenden för perioden 2024-11-02—2025-01-17. 
Enligt redovisningen är 8 ärenden ej påbörjade, 7 ärenden under utredning och 
19 ärendena har personalen utrett och åtgärder vidtagits. 
 
Beslutsunderlag 
Social- och utbildningsutskott 2025-01-27 § 7 
Redovisning perioden 2024-11-02—2025-01-17. 
 
Förslag till beslut 
Ordförande – Informationen noteras. 
 
Beslutsgång 
Ordföranden finner att det bara finns ett förslag vilket också blir 
Kommunstyrelsen beslut. 
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§ 27 Personakt CA16 
 
Faderskapsutredning 
 
Kommunstyrelsen beslutar 
Att lägga ner faderskapsutredningen utifrån 2. Kap 7 § Föräldrabalken. 
 
Ärendebeskrivning 
Modern har hos Försäkringskassan ansökt om underhållsstöd för sin dotter. 
Försäkringskassan hänvisar henne till socialtjänsten för faderskapsutredning då 
faderskapet inte är fastställt. Utredningen visar att möjligheterna till att pappan 
ska skriva under faderskapshandlingar eller genomgå DNA-test är så gott som 
obefintliga. Mamman kommer att beviljas underhållsstöd även om faderskapet 
inte fastställs. Därför är utredarens förslag till beslut att lägga ner 
faderskapsutredning utifrån Föräldrabalken (FB) 2 kap. 7 §.  
 
Beslutsunderlag 
Tjänsteutlåtande 2025-01-31. 
Faderskapsutredning 2025-01-31. 
 
Förslag till beslut 
Ordförande – att lägga ner faderskapsutredningen utifrån 2. Kap 7 § 
Föräldrabalken. 
 
Beslutsgång 
Ordföranden finner att det bara finns ett förslag vilket också blir 
Kommunstyrelsen beslut. 
 
 
Beslutet sänds till: 
Socialsekreterare. 
Modern. 
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§ 28 Dnr 2025/26-003 
 
Kostpolicy för Sorsele kommun 
 
Kommunstyrelsen beslutar 
Föreslår kommunfullmäktige besluta; 
Antar förslaget på uppdaterad kostpolicy för Sorsele kommun. 
 
Ärendebeskrivning 
Kostpolicyn ska hållas levande och revideras vart fjärde eller då behov 
uppstår. 
 
Kommunens kostpolicy ska verka såsom ett ramverk för våra verksamheter. 
Den ska styra verksamheterna, både avseende tillverkningsfasen, men även 
hanteringen ute på mottagningsställen. Policyn ska också styra 
upphandlingskraven och säkerhetsställa att Sorsele kommun står upp för ett 
klimatsmart anpassat Agenda 2030. 
 
Det nya förslaget till uppdaterad policy har kompletterats med: 
 Tydligare riktlinjer kring pedagogisk måltid 
 Ansökan om specialkost kan man nu enkelt göras via kommunens e-tjänst 
 Kommunens verksamheter ska upprätthålla en fungerande måltidssituation 


vid händelse av en kris 
 Utbildningsverksamheten ska vara sockerfri för att stötta barn och elever 


till en hälsosam livsstil 
 Tydligare livsmedelsupphandling krav samt att vi har satt ett mål av 


lokalproducerade livsmedel. 
 
Beslutsunderlag 
Tjänsteutlåtande enhetschef Måltidsverksamheten 
Förslag till ny kostpolicy för Sorsele kommun 
 
Förslag till beslut 
Enhetschef måltidsverksamheten -  
Att politiken antar förslaget på uppdaterad kostpolicy för Sorsele kommun 
 
Beslutsgång 
Ordföranden finner att det bara finns ett förslag vilket också blir 
Kommunstyrelsen beslut. 
 
 
Beslutet sänds till: 
Kommunfullmäktige 
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